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Deelnemende bedrĳven

Vormgeving

 Reclamemakers.nl  

Drukwerk

De Printhut

Colofon

Levering van energie was altĳd een 

vanzelfsprekendheid. Je vraagt dit aan bĳ 

nieuwbouw of uitbreiding van je pand en het 

wordt geregeld. Helaas is dit voltooid verleden tĳd. 

De praktĳk is nu dat je als ondernemer eerst de 

beschikbaarheid van energie moet gaan checken 

voordat je start aan een nieuwbouw of verbouw van 

je pand. Het antwoord zal in toenemende mate nee 

worden vanwege de netcongestie. Deventer is helaas 

hier geen uitzondering op. Sterker nog in Deventer is 

dit nu al nĳpend en uitbreiding van de netcapaciteit 

op de bedrĳventerreinen wordt voor de komende 

tien jaar niet voorzien. Het huidige verdeelstation op 

Kloosterlanden zal bĳ capaciteitsuitbreiding immers 

verplaatst moeten worden naar een andere locatie. 

Netcongestie zeer actueel in Deventer

Dat de netcongestie direct al gevolgen heeft,  

bleek bĳ ons bezoek bĳ een lid van MKB Deventer. 

Wegens uitbreiding van het machinepark was 

omzetting van een kleinverbruikers aansluiting  

naar een grootverbruikers aansluiting nodig.  

Dit lukt, maar de netbeheerder gaf wel aan dat  

dit de laatste gegunde grootverbruikersaansluiting 

op Handelspark De Weteringen is. Soortgelĳke 

cases hebben we ook al op andere delen van 

het bedrĳventerrein. Tegelĳk is al langer bekend 

dat grootverbruikers geen zonnepanelen op hun 

bedrĳfsdaken kunnen plaatsen, terwĳl de behoefte 

er wel is.

Smart Energy Hub Deventer

Is er dan helemaal niets aan te doen.  

Gelukkig niet. Samen met DEP, gemeente en  

collega-ondernemersverenigingen kunnen we 

helpen. Bedrĳven kunnen bĳvoorbeeld zelf kĳken of 

ze ‘achter hun meter’ de vraag naar stroom en de 

opwek van stroom beter kan worden afgestemd op 

elkaar en goed verdelen over de dag. Er liggen ook 

kansen in slimme samenwerkingen tussen bedrĳven 

door vraag en aanbod van stroom en opslag op 

elkaar af te stemmen. De eerste voorbeelden van 

zulke Smart Energy Hubs worden al gerealiseerd.  

Een oplossing voor het hele congestie zal dit niet 

bieden, maar het bied wel kansen om bedrĳven 

concreet te helpen die nu in de knel zitten.

Hulp nodig?

Heb je als bedrĳf een probleem met een te  

beperkte aansluitcapaciteit voor het aanleveren  

of terugleveren van stroom op het elektriciteitsnet, 

neem dan contact op met ons. Dan kunnen we  

kĳken wat we voor jouw bedrĳf kunnen betekenen.   

We komen graag in contact om jou verder te helpen. 

Bereid je voor 
op energieschaarste

Ed den Besten
Voorzi�er MKB Deventer



BEDRIJFSMAKELAAR
NODIG?

De markt voor bedrijfsonroerend goed is voortdurend in beweging.
Ondernemers zijn op zoek naar uitbreiding, investeerders willen
beleggen en projectontwikkelaars bouwen. De bedrijfsmakelaars
van Thoma Post houden focus op kwaliteit, goede begeleiding en
het gewenste eindresultaat door perfect in te spelen op de kansen
en mogelijkheden. Of het nu gaat om verkoop, verhuur, aankoop,
aanhuur, heronderhandeling, beleggingen, taxaties of consultancy,  
wij hebben de kennis in huis.

Gemakkelijk een vrijblijvende afspraak maken?

Thoma Post Bedrijfsmakelaars Stedendriehoek

0570 - 61 46 07

stedendriehoek@thomapost.nl

www.thomapost.nl

Bij ons zit u goed.



5

Inhoudopgave

Communicatie

Dé Deventer Doet Pas  34

Column Factor12   48

Duurzaam/MVO

PM Energie   24

SZMC Deventer   57

Oxe Gee� Gas   60

E-commerce
 

Column Succesfactor.nu  07

Gemeente Deventer  32

Export

MKB Trade O�ce   20

Handelsagent Duitsland  52

KEYS to MENA   54

MKB Trade O�ce   58

Financieel

Column Memoriaal   08

Column Het Notarieel  14

Ondernemershuis Deventer  18

Blue Road Racing   56

HRM
 

Column Langenberg  11

KonnecteD en Postillion  12

Vindstages.nl   51

Juridisch

Column Antonia   25

Leden
 

Nieuwe leden uitgelicht  09

Nieuwe leden oktober 2023  10

De pen: Dianne Roesink  15

Terugblik Haringparty  16

Welkombox   17

Terugblik sprekersavond  22

De pen: Haico Meĳerink  23

De pen: Marieke Langenberg  29

Oproep deelname ledenraad  31

BransBest   36

Ledenavond   38

Netwerkevent   41

Mulder Installatietechniek  42

Adverteren   44

J&J Verskoeriers   45

Nieuwe leden uitgelicht  50

De pen: Joost Aalbers  53

Roemar Ko�e & Thee  59

Carlos in Huis   63

Ontwikkelingen

Handbogen- & Meubelwerkplaats 26

De Gasfabriek   46

BPS Real Estate   49

Technicampus Experience Center 61

49

20

32

12

18



Terminal Handling  n  Barging  n  Trucking

Vanaf 1 januari 2024 operationeel!

1x 50%
minder CO2

uitstoot
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www.inlandterminaldeventer.com

Inland Terminal Deventer
��������������������������



7

Online marketing consultant

Olav Wolters

Vind jouw weg 
in de jungle 
van e-commerce

Succesfactor.nu  |  Keulenstraat 12, Deventer   |  0570 573 660  |  info@succesfactor.nu  |  www.succesfactor.nu

Als ondernemer moet én wil je mee met de tĳd. 

De nieuwe ontwikkelingen roepen weerstand 

op, maar je probeert ze toch te omarmen. 

Dat is niet voor iedereen even gemakkelĳk. 

Zeker als je actief bent in de wereld van 

e-commerce. Een snelle wereld waarin je 

voortdurend met allerlei uitdagingen te maken 

krĳgt. Met een beetje gevoel voor dramatiek 

kun je het zelfs een jungle noemen waarin je 

iedere dag probeert te overleven.  

Om het plaatje nog iets aan te scherpen, benoemen 

we een aantal pĳnpunten. Niet om vervelend te zĳn, 

maar voor de herkenbaarheid. En natuurlĳk komen 

we aan het eind van deze column met dé oplossing!

De pĳnpunten:

1. Teveel data: Meten is weten.  

Dat klopt als een bus! Maar als e-commerce 

ondernemer verdrink je bĳna in een vloedgolf aan 

gegevens binnen verschillende tools;

2. Slechte communicatie tussen so�ware: 

Marketing, verkoop, klantenservice moeten 

eigenlĳk samenwerken, maar de praktĳk is 

weerbarstig. Vaak gaat het om verschillende so�ware 

oplossingen die niet goed met elkaar communiceren;

3. Achter de feiten aanlopen: E-commerce is 

tĳdrovend en als ondernemer word je al gauw 

opgeslokt door de waan van de dag. Hoe mooi is 

het als je meer tĳd krĳgt zodat je ook kunt werken 

aan strategie en groei;

4. Te weinig gevoel bĳ je klanten: Ook zo’n gevolg 

van de waan van de dag. Je krĳgt te weinig tĳd om 

het gedrag van je klanten te analyseren, te begrĳpen 

en er actie op te ondernemen;

5. Een onzekere wereld: E-commerce is prachtig 

en dynamisch, maar tegelĳk ook onvoorspelbaar. 

Wat vandaag werkt, kan morgen verouderd zĳn. 

Het is dus lastig om ambitie en groei te koppelen 

aan wendbaarheid en flexibiliteit.

Van koud naar warm

Als e-commerce ondernemer heb je een 

langeafstandsrelatie (koud) met de klanten. Dat is 

niet erg, want de klant kiest daar zelf voor. Maar….

je wilt wel graag in één oogopslag a,zien wat de 

bestelgeschiedenis is van een klant. Stel dat een 

klant een half jaar lang veel bestelt van een product 

en dan ineens drie maanden niet. Dan kun je zo’n 

klant gericht benaderen (warm) of zich ergens een 

probleem voordoet. Handig toch?

Data = goud!

Nog belangrĳker is het om in een vroeg stadium 

bepaalde patronen te ontdekken waarmee je 

het gedrag van huidige en toekomstige klanten 

in beeld kunt brengen. Die data is bĳna le�erlĳk 

goud waard, want je kunt nu heel gericht bepaalde 

marketinginstrumenten inze�en. Denk aan 

advertentiecampagnes (SEA) via social media, sales 

acties, het versturen van mailings en het gebruik van 

de juiste zoekwoorden (SEO) om beter gevonden te 

worden. Succes gegarandeerd!

Van pĳnpunten naar dé oplossing

Als je het bovenstaande samenvat, dan is het 

duidelĳk dat jouw e-commerce het best gedĳt bĳ een 

platform waarin je marketing, sales en automatisering 

bĳ elkaar brengt. In een ideale samenstelling en met 

een optimaal rendement. Een platform waarin je 

repetitieve taken automatiseert en welke alle data 

samenbrengt in overzichtelĳke en actiegerichte 

rapportages. Met zo’n platform ben jĳ die ondernemer 

waarvan iedereen zich afvraagt hoe het toch komt 

dat je altĳd haantje de voorste bent.

E-commerce
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Smedenstraat 138, Deventer  |  0570 61 34 72  |  info@memoriaal.com  |  www.memoriaal.comFinancieel

Fiscalist bij Memoriaal

Arnoud Dukkerhof

Ondernemingen 
en ondernemers
Het demissionaire kabinet presenteerde op 

Prinsjesdag 2023 de Miljoenennota 2024 en dus ook 

het Belastingplan 2024. Hierbĳ een aantal in het oog 

springende wĳzigingen voor U als ondernemer!

Verlaging mkb-winstvrĳstelling van 14 naar 12,7% 

De mkb-winstvrĳstelling is een aftrekpost op de 

fiscale winst in de inkomstenbelasting. U krĳgt 

deze vrĳstelling als u ondernemer bent. Deze mkb-

winstvrĳstelling wordt per 2024 verlaagd van 14 naar 

12,7%. Ondernemers betalen hierdoor belasting over 

een groter deel van hun winst.

Tip! Bekĳk of u bepaalde kosten kunt uitstellen naar 

2024, zodat de winst lager is en u minder belasting 

betaalt over deze winst.

Tip! Stem met uw fiscaal adviseur af of ondernemen 

in de inkomstenbelasting voor u nog steeds de beste 

keuze is.

Verlaging zelfstandigenaftrek 

De zelfstandigenaftrek is een bedrag dat 

ondernemers in de inkomstenbelasting mogen 

aftrekken van hun winst, mits ze 1.225 uur hebben 

gewerkt als ondernemer. Zie de tabel hieronder voor 

de eerder ingezette verlaging:

Zelfstandigenaftrek (€) 

2023  5.030 

2024  3.750 

2025  2.470 

2026  1.200 

2027  900 

Afschrĳvingsbeperking gebouwen in de 

inkomstenbelasting 

Voor ondernemers en resultaatgenieters in de 

inkomstenbelasting wordt de afschrĳving op 

gebouwen in eigen gebruik beperkt tot de WOZ-

waarde. 

In de winstsfeer en in de sfeer van resultaat uit 

overige werkzaamheden is afschrĳving op een 

gebouw alleen mogelĳk als de boekwaarde hoger 

is dan de bodemwaarde van het gebouw. De 

bodemwaarde voor gebouwen in eigen gebruik is 

50% van de WOZ-waarde en wordt nu 100% van de 

WOZ-waarde. 

Voor gebouwen die ter beschikking worden gesteld 

aan derden is de bodemwaarde al 100% van de WOZ-

waarde. Is momenteel verder afgeschreven dan 100% 

van de WOZ-waarde? Dan wordt dit bevroren. 

Box 2 opgesplitst in twee schĳven 

Heeft u meer dan 5% van de aandelen, winstbewĳzen 

of stemrecht in een vennootschap? Dan bent u 

aanmerkelĳkbelanghouder. De inkomsten die u uit 

dit belang krĳgt (zoals dividend), zĳn belast in box 2. 

Het tarief in box 2 wordt per 1 januari 2024 verdeeld 

in twee schĳven: 24,5% over de eerste € 67.000 en 

31% over het bedrag daarboven (voor 2023 geldt één 

tarief van 26,9%).

Het tarief van box 2 geldt voor voordelen uit 

aanmerkelĳk belang, zoals het uitkeren van dividend 

aan de aandeelhouder (dga) in privé. Fiscaal partners 

kunnen de eerste schĳf twee keer toepassen. Dit is 

dus een bedrag van € 134.000 per jaar.

Het tarief van box 2 geldt voor voordelen uit 

aanmerkelĳk belang, zoals het uitkeren van dividend 

aan de aandeelhouder (dga) in privé. Fiscaal partners 

kunnen de eerste schĳf twee keer toepassen. Dit is 

dus een bedrag van € 134.000 per jaar.

Let op! Dividenduitkeringen hebben ook effect op 

de algemene heffingskorting, uw box 3-vermogen 

en excessief lenen. Overleg met uw adviseur of het 

voordelig is om nu dividend uit te keren, of het beter 

is om te wachten tot 2024 of om later in één keer een 

hoger bedrag aan dividend uit te keren.

Let op! Heeft u als aanmerkelĳkbelanghouder een 

schuld die meer bedraagt dan € 700.000? Dan heeft 

u tot 31 december 2023 de tĳd om deze terug te 

brengen. Doet u niets? Dan bent u in box 2 belasting 

verschuldigd over het bedrag boven de € 700.000.

Tip! Heeft uw partner geen inkomen? Keer dan 

dividend uit om de algemene heffingskorting te 

kunnen benutten.
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Stel je een wereld voor waar verkopen geen kunstje is, maar 

een authentieke uitdrukking van wie je bent en wat je te bieden 

hebt. 80% in de verkoop dat ben je namelĳk zelf. De andere 20% 

is strategie.

Mĳn naam is Joshua en mĳn passie? Ondernemers en 

ondernemingen helpen om te schi�eren in de wereld van 

sales vanuit eigen kracht én met de juiste strategie. Met als 

resultaat? Verkopen wordt leuk, je krĳgt grip op én bent leidend 

in het verkoopproces, conversie gaat omhoog en nooit meer 

gezeur over prĳs.

Als een geboren mensenmens, draait alles voor mĳ om de 

connectie, zowel in de sales als daarbuiten. Naast mĳn werk als 

Sales Coach ben ik ook trotse vader van 3 jonge kinderen en 

mede-oprichter van een particuliere basisschool. Ben gek op 

duiken, cappuccino’s, mountainbiken en ĳsbaden.

Joshua Zurel

Sales Coach

Welling Pluimvee is een import en export bedrĳf 

gespecialiseerd in pluimvee vlees. In het buitengebied van 

Schalkhaar staat een hal met een opslagcapaciteit van 

1.500 pallets. De 180 zonnepanelen op het dak zorgen een 

energieneutrale opslag. 

In de loop der jaren is een grote klantenkring opgebouwd 

zowel nationaal als internationaal. De diepgevroren 

pluimvee producten gaan naar ongeveer 150 klanten 

bestaande uit poeliers, groothandelaren, vlees- salade- 

en diervoedingsfabrikanten. Omliggende landen worden 

bevoorraad met de twee eigen vrachtwagens. Van resterend 

Europa en daar buiten wordt het transport uitbesteed c.q. de 

afnemer regelt het transport zelf. 

Per week wordt voor ongeveer 200 tot 250 ton aan pluimvee 

producten uitgeleverd. Het magazĳn is in verre mate 

geautomatiseerd en dat maakt het werken snel en e�ciënt.

Sinds 1999 ben ik mondhygiënist. Na jarenlang in verschillende 

praktĳken gewerkt te hebben, ben ik 2011 gestart met 

Mondhygiëne Twello. Met name omdat ik erg de behoe�e 

voelde om samen met de patiënt te werken in plaats van de 

patiënt als middel te zien om je werk te doen.

Ik wil altĳd net dat stapje extra ze�en. Op gebied van 

behandelmogelĳkheden (door bĳvoorbeeld veel bĳ- en 

nascholing te volgen, op de hoogte te zĳn van alle nieuwe 

ontwikkelingen en vaktĳdschri�en te lezen) maar ook om het 

voor mĳn patiënten zo pre�ig mogelĳk te maken. 

Dit gezellig mogelĳk maken begint bĳ de praktĳk. Geen wi�e 

steriele ruimte maar een huiselĳke ruimte incl. ko�etafel. Ik stel 

onze klanten graag op hun gemak en houden van een praatje. 

Dat dit, tezamen met het vakmanschap gewaardeerd wordt blĳkt 

wel uit het feit dat klanten uit een steeds grotere straal rondom 

Twello naar de praktĳk komen. Ik ben daar trots op.

Bennie Welling

Helena van der West

Welling Pluimvee BV

Mondhygiënist

Nieuwe leden uitgelichtLeden
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Leden Nieuwe leden oktober 2023

Hee� u ook interesse in ons 

lidmaatschap neem dan contact 

met ons op.

Nieuwe leden oktober 2023

Samen groeien door samen doen

Bedrĳf Ondernemer Website

Spacewinner Joost Kleine Snuverink, www.spacewinner.nl

Shotix BV Tom Grashof www.shotix.nl

Heatwise Jelmer Woudstra www.heatwise.nl

Carlos in Huis Carlos van Dĳk www.carlosinhuis.nl

Tuinen Anno Nu H. Jansen van ’t Laar www.tuinenannonu.nl

Zuyver Juweliers Loes Schrĳver www.zuyverjuweliers.nl

Mees Deventer Wilmar Vlaskamp en Rogier Zuiderveld www.meesdeventer.nl

Open deur makelaars Wouter Smit www.opendeur.nl

Angelique Vĳge Structuurcoach Angelique Vĳge www.angeliquevĳge.nl

Bdynamic Bianca Rooks www.bdynamic-twello.nl

Brein Reclame Beatrice Prins en Reine Hak www.breinreclame.nl

DDS Eef Poelma www.dds.nl

Studio Lef Kylie Groenewold www.studiolef.nl

Stelder Diensten Groep Danny Stelder www.dsdg.nl

Mondhygiene Twello Helena van der West www.mondhygienetwello.nl

Chocolate Stories Marleen Kelderman www.chocolatestories.nl

VerzuimServiceDesk Albert van Mildert www.verzuimservicedesk.nl

Welling Pluimvee Bennie Welling www.wellingpluimvee.nl

Joshua Zurel Joshua Zurel www.joshuajoshuazurel.com

Cabstore Dennis Hutten www.cabstore.nl



 www.adviesinverandering.nl

langenbe rg
advies in verandering
coaching    change    consultancy

Marieke Langenberg is oprichter en eigenaar van Advies in Verandering Deventer, een netwerk van loopbaanprofessionals. Zĳ is werkzaam als loopbaan- en 

managementcoach/trainer. Ons team bestaat uit ervaren en gedreven professionals, praktisch en zakelĳk. Wĳ houden ons bezig met loopbaanontwikkeling, 

coaching, training en organisatieadvies rondom de thema’s persoonlĳk leiderschap, (samen-) werken, communicatie en arbeidsmarkt. Vitaal, duurzaam en 

gelukkig werken! Marieke is tevens auteur van het boek “Klein maar fĳn, over kleinschaligheid en werkgeluk” (ISBN 978-94-6203-895-4).
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Bergweidedijk 2, Deventer  | 06 53 31 49 67  |  langenberg@adviesinverandering.nl |  www.adviesinverandering.nlHRM

Loopbaan- en managementcoach/trainer

Marieke Langenberg

Een frisse blik op stress
Je kent ons als trainers en coaches op het gebied 

van werkgerelateerde verandering. Al ruim 20 jaar 

staan wĳ als loopbaan- en verandercoaches voor 

je klaar, en we begeleidden en trainden duizenden 

mensen in het omgaan met veranderingen in of 

van hun werksituatie. In veel gevallen speelden 

stress, spanning en werkdruk burn-out daarbĳ een 

rol. Daarom hebben we een programma ontwikkeld 

waarmee we mensen in een groep (van maximaal 

8 deelnemers) leren omgaan met stress, en zo het 

risico op een burn-out te verkleinen en vitaal aan het 

werk te kunnen. 

Stress & burn-out

Stress kan ook positief zĳn. Stress is een prikkel die 

aanzet tot actie. Door stress stĳgen je bloeddruk en 

hartslag, versnelt je ademhaling 

en maakt je lichaam adrenaline aan. Je bent klaar 

om meteen in actie te komen. Tot zover 

de positieve kant van stress, maar daarmee komen 

mensen niet bĳ een loopbaancoach. 

Wat is het negatieve effect van stress nou eigenlĳk? 

Iedereen kent het tot op zekere hoogte, want stress 

is van alle tĳden en steekt in ieders’ leven zo af en 

toe de kop op. Onder stress wordt verstaan: “een 

verschil tussen de eisen die aan iemand gesteld 

worden door de omgeving (of zichzelf) en de eigen 

inschatting van de mogelĳkheden om aan deze eisen 

te voldoen.”

Het is belangrĳk om na een stressvolle periode of 

gebeurtenis weer tot rust te kunnen komen zodat 

je lichaam kan herstellen. En “herstellen” doe je niet 

door niets te doen, maar door je energie weer op 

te laden; actief dus. Als de balans tussen stress en 

herstel niet voldoende aanwezig is, dan wordt stress 

ongezond. Mensen raken uitgeput en het risico 

van een burn-out dreigt. Cĳfers tonen aan dat ca. 

25% van het ziekteverzuim met stress en burn-out 

samenhangt.

Je stress in goede banen – groepsprogramma 

Ons programma, dat inclusief de terugkomdag 

4 (verspreide) dagen duurt, leert deelnemers hun 

stress in goede banen te leiden. De output is 

een persoonlĳk plan om stress beter te kunnen 

reguleren. Het programma wordt begeleid door 

een stressconsultant en een loopbaancoach. 

Enkele arbodiensten hebben al interesse getoond 

voor onze aanpak. Binnenkort starten we met een 

nieuwe groep, waarvoor je nu al kontakt met ons 

kunt opnemen. We informeren je graag. Neem dus 

vrĳblĳvend kontakt met ons op als je 

- Medewerkers met stressklachten hebt;

-  Een stressvolle tĳd in je bedrĳf ziet aankomen, en je 

je mensen daar graag op wilt voorbereiden;

-  Actief wilt werken aan preventie van ziekteverzuim 

en vitaliteit;

-  Benieuwd bent naar een objectieve Werk-Energie-

Analyse® (WEA);

- Jouw eigen stress in goede banen wilt leiden;

-  Meer wilt weten over dit programma, of een van 

onze andere diensten.

We beloven geen stressvrĳ leven. Wĳ geloven niet dat 

dat in onze maatschappĳ bestaat. Als je midden in 

het leven en in je werk staat, is het onvermĳdelĳk dat 

je soms stress ervaart. Dingen lukken niet of vallen 

tegen; persoonlĳk leed en lichamelĳk ongemak 

komen in elk leven voor. Gelukkig kun je wel leren 

om beter om te gaan met stress, en voorbereid te 

zĳn op stressvolle tĳden, om zo het risico op uitval 

door stress-gerelateerde klachten te verkleinen.
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Marieke Langenberg is oprichter en eigenaar van Advies in Verandering 

Deventer, een netwerk van loopbaanprofessionals. Zĳ is werkzaam 

als loopbaan- en managementcoach/trainer. Ons team bestaat 

uit ervaren en gedreven professionals, praktisch en zakelĳk. Wĳ 

houden ons bezig met loopbaanontwikkeling, coaching, training en 

organisatieadvies rondom de thema’s persoonlĳk leiderschap, (samen-) 

werken, communicatie en arbeidsmarkt. Vitaal, duurzaam en gelukkig 

werken! Marieke is tevens auteur van het boek “Klein maar fĳn, over 

kleinschaligheid en werkgeluk” (ISBN 978-94-6203-895-4).
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HRM

Match Events

Via speeddate-events brengt KonnecteD 

Oekraïense werkzoekenden in contact 

met werkgevers. Inclusief tolk; om de 

taalbarrière te overwinnen. Dit initiatief 

leidde onder andere tot de aanstelling 

van drie Oekraïense medewerkers bĳ 

Postillion, die nu op contractbasis binnen 

het bedrĳf actief zĳn.

Taal als uitdaging

Natuurlĳk was communicatie en begrip 

in het begin best een uitdaging, vooral 

gezien de specifieke eisen voor de 

schoonmaak van hotelkamers volgens 

bepaalde standaarden. Marloes Alblas 

van Postillion vertelt: “We begonnen 

met een combinatie van demonstraties 

en het gebruik van Google Translate. 

Dit verliep eigenlĳk verrassend goed, 

maar inmiddels bieden we onze 

presentaties, werkzaamheden en 

beoordelingsformulieren ook in het 

Oekraïens aan.”

Grote toewĳding

Deze aanpak zorgde ervoor dat de 

Oekraïense medewerkers zich direct 

gehoord en betrokken voelden, en 

snel vertrouwd raakten met de eisen 

en verwachtingen van hun werk. 

Leidinggevende Mariska benadrukt: 

“Housekeeping is zwaar werk en vereist 

precisie. Ze ze�en zich voor de volle 100% 

in en geven er de voorkeur aan fulltime 

te werken in plaats van par�ime. Ze uiten 

regelmatig hun diepe dankbaarheid voor 

hun werk hier. 

KonnecteD en Postillion: 

Een inspirerende samenwerking 
die kansen biedt aan Oekraïense 
statushouders
Postillion Hotel Deventer onderscheidt zich als een werkgever die met open armen werkzoekenden uit Oekraïne 

verwelkomt. In nauwe samenwerking met KonnecteD hebben ze deze intentie omgezet in concrete actie.  

Het werk- en leerbedrĳf is namelĳk door Gemeente Deventer gevraagd om werkgelegenheid te bieden aan 

Oekraïense statushouders vanuit alle vier de huisvestingslocaties in Deventer. 



13

KonnecteD  |  Schonenvaardersstraat 9, Deventer  |  0570 67 95 00   |  www.konnected.nl

Eén van de medewerkers werkt 

zelfs niet alleen bĳ ons, maar is 

ook dansinstructeur voor kinderen 

en hee� een baan bĳ McDonald’s. 

Deze vastberadenheid is werkelĳk 

bewonderenswaardig!” 

Smeltkroes van culturen

Het housekeeping team bestaat uit 

een diverse groep medewerkers met 

verschillende nationaliteiten. Er heerst 

er een sfeer van respect en openheid. Dit 

hee� ervoor gezorgd dat de Oekraïense 

medewerkers zich onmiddellĳk 

geaccepteerd voelden. Marloes voegt 

toe: ”Het team functioneert gewoon 

uitstekend! De samenwerking met 

KonnecteD verloopt eveneens soepel. 

Inclusie is voor ons vanzelfsprekend. 

Lies Philippo en ik kennen elkaar al 

een lange tĳd en hebben een pre�ige 

samenwerking. Dit draagt aanzienlĳk bĳ 

aan het succes van dit traject.”

Kortom, het verhaal van de Oekraïense 

medewerkers bĳ Postillion Deventer 

dient als een inspirerend voorbeeld van 

hoe begrip, toewĳding, openstaan voor 

nieuwe kansen en samenwerking kunnen 

leiden tot succes!

Contact

Ook je deuren openen voor een 

inclusieve kĳk op jouw bedrĳf? Neem 

dan gerust contact met KonnecteD óf 

Postillion op voor meer informatie over 

onze samenwerking en hoe we kansen 

kunnen bieden aan diverse talenten. 

Bij werk- en leerbedrijf KonnecteD draait het om mensen met een afstand tot werk en werkgevers die sociaal 

ondernemen. Wij verbinden werkenden, werkzoekenden en werkgevers vanuit ons motto: Maak werk van betekenis.
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Bergweidedijk 12, Deventer  |  0570 619 792   |   www.hetnotarieel.nl  Financieel

Partner bij Het Notarieel Deventer

Susanne Joosten

In gesprek met Susanne

“ Op elkaar kunnen rekenen;  
daar gaat het om.”

We spreken in het dagelĳks verkeer vaak over 

‘handel’. Online handel kennen we onder de naam 

‘e-commerce’, iets wat in de afgelopen decennia 

een enorme toevlucht heeft genomen. Enig idee

wanneer de eerste e-commercetransactie plaats 

vond? Ik niet, dus ik ben eens gaan googelen.

Volgens de overlevering vond die plaats in 1994, 

toen een klant zĳn Mastercard gebruikte voor de

aanschaf van het nieuwe album van de zanger 

Sting. Hĳ rekende online $12,48 af. Deze specifieke

transactie was voor de wereld een belangrĳk 

startsignaal, want er konden klaarblĳkelĳk via

internetproducten verhandeld worden. De 

toepassing van de eerste coderingstechnologie 

maakte de weg voor online aankopen vrĳ. 

Inmiddels zĳn we zo’n 30 jaar verder en kunnen 

wĳ ons een wereld zonder online handel en 

betalingsverkeer niet meer voorstellen.

Je zou e-commerce dus als een ‘handelsroute’ 

kunnen betitelen. In het licht van het thema 

Hanze vind ik het leuk om daar even bĳ stil te 

staan, want ook in onze stad worden er dit jaar 

weer allerlei Hanze-activiteiten georganiseerd. 

De Hanze was ooit het internationale 

samenwerkingsverband van handelaren en 

steden en bloeide volop van de 14de tot de 

16de eeuw. Door samen te werken probeerden 

de Hanzesteden hun handel te beschermen 

en uit te breiden. Doordat de onderlinge 

machtsverhoudingen en belangen scheef 

kwamen te liggen, eindigde het verbond in de 

16de eeuw. De Nederlandse overzeese handel 

werd steeds omvangrĳker, er ontstonden andere 

handelsroutes. Het Hanzeverbond liet in de 

meeste Hanzesteden van weleer haar zichtbare 

sporen na. Zo ook in onze stad.

Deventer is niet alleen een historische 

Hanzestad, maar is sinds 1980 ook lid van het 

Nieuwe Hanzeverbond. Tĳdens de internationale 

Hanzedagen vinden er allerlei activiteiten plaats 

waarmee Deventer landelĳk en internationaal een 

welverdiend podium krĳgt. Er komen toeristen 

naar onze stad en dat geeft een belangrĳke 

impuls aan onze lokale economie.

Internationale handel is van alle tĳden. Lokaal 

met elkaar de schouders eronder zetten, de 

krachten bundelen en zakendoen ook. Dat is niet 

alleen belangrĳk, maar ook heel prettig. Vanuit 

verbinding ontstaat vertrouwen. Je kent elkaar en 

weet dat je op elkaar kunt rekenen. Dat snappen 

wĳ hier in Deventer met elkaar heel goed. En daar 

nemen wĳ met ons team graag aan deel!
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Leden

Wat wilde je worden toen je jong was? 

Ik wilde graag een creatief beroep en ben uiteindelĳk 

etaleuse geworden bĳ Vroom & Dreesman waar ik  

31 jaar heb gewerkt.

Wat zĳn je sterke eigenschappen?

Nooit opgeven, hard werken. Je doel nastreven en 

eerlĳk zĳn.

Wat zĳn je minder sterke eigenschappen?  

Ik ben vrĳ ongeduldig, wat ik in mĳn kop heb zitten 

heb ik niet in mĳn kont. 

Op wie ben je trots? 

Ik ben op meerdere mensen trots. Mĳn zoon is net 

als mĳ en volgt ook altĳd zĳn hart en zĳn gevoel. 

En natuurlĳk op mĳn partner, Eric. Wĳ vullen elkaar 

goed aan, hĳ is mĳn steun en toeverlaat en boven 

alles mĳn maatje. 

Waarom (of wanneer) ga je met plezier  

naar je werk?

Omdat wĳ dit voor onszelf doen, wĳ hebben een 

prachtige winkel in hartje Diepenveen waar ik elke 

dag met plezier sta. Wĳ geven woonadviezen op 

maat. Verkopen meubelen en woon accessoires. 

Maar ook voor kleine cadeautjes zĳn wĳ de 

aangewezen plek om eens langs te komen. 

Ook kerstpakken behoort tot de mogelĳkheid.

Wat zĳn je zakelĳke ambities?  

Zoals het nu gaat zĳn wĳ zeer tevreden. 

Mooiste wat je hebt meegemaakt?  

Dat we 14 jaar geleden de stap hebben durven zetten 

om samen een winkel te beginnen.

Wat doe je het liefst in je vrĳe tĳd?  

Wĳ hebben een oude woning gekocht waar veel in 

geklust moet worden. Maar naast het klussen vindt 

ik een biertje in het café op z’n tĳd ook erg gezellig.  

Oók ben ik een diehard Go Ahead Eagles supporter en 

bezoek ik alle thuiswedstrĳden samen met mĳn zoon. 

De vlag hangt ook aan onze nieuwe woning standaard 

buiten tĳdens wedstrĳden.

Grootste sportieve prestatie?  

Ik heb 25 jaar bĳ DSC gehandbald en 5 jaar tennis 

gespeeld.

Welk persoon zou je graag ontmoeten?  

Kees van Wonderen, ik vind het een buitengewone 

prestatie wat Go Ahead Eagles  heeft gepresteerd 

onder hem. Ik ben ook altĳd benieuwd hoe een 

training word opgezet en wat er in de rust besproken 

zou worden.

Wat inspireert jou? 

Mĳn vader heeft mĳ altĳd enorm geïnspireerd,  

ik heb alles van hem geleerd en dan vooral het  

altĳd doorzetten.

Wat staat er op de bucketlist? 

Een keer met Jannie samen met een vlag het stadion 

rond rennen. Maar ook met oud en nieuw op times 

square staan lĳkt me ontzettend gaaf.

Als je één dag de baas van Deventer zou zĳn, 

wat zou je eerste onomkeerbare besluit zĳn?  

Het soepeler zĳn in het verstrekken van 

vergunningen. Het word mensen die de moeite 

willen nemen iets te organiseren nu wel erg moeilĳk 

gemaakt. Ook vind ik het erg jammer dat er niet 

meer gebruik word gemaakt van de Welle kade,  

het is toch het visitekaartje van Deventer.

Welk gebouw zou je in Deventer 

willen afbreken? 

l’Arc en Ciel, ik vind dit totaal niet bĳ onze  

stad passen.

Vertel eens iets onverwachts over je jezelf?  

Ik zit samen met mĳn zoon elke thuiswedstrĳd op de 

B-side. Daarnaast Rĳd mĳn partner graag op zĳn 

Harley en vindt ik dit ook prachtig. Ik wil daarom ook 

nog even kwĳt dat dat geklaag over motoren in de 

binnenstad en op de brug afgelopen moet zĳn. 

Aan welk MKB lid geef je de pen door?  

Gĳs de Rooĳ van de Vrienden van. Omdat het helemaal 

super is dat Diepenveen weer een café hee�.

  Eye Catchers Living in S�le   Diepenveen

Dianne 
Roesink 

Favorieten

  

Point Break. Met 

Patrick Swayze. 

Hĳ heet in de 

film Bodhi. Hier 

is mĳn zoon naar 

vernoemd.

Ik lees eigenlĳk niet, 

omdat ik dyslectici 

heb. Wel lees ik 

graag tĳdschriften, 

woontĳdschrĳften 

en Happyness.

Woonprogramma’s 

zoals kopen 

zonder kĳken en 

voetbalwedstrĳden.

Italië, ik hou van het 

land, de muziek en 

het eten.
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Leden

Terugblik haringpar� 
MKB Deventer op 4 juli 2023
Op dinsdag 4 juli jl. organiseerden wĳ 

samen met businessclub Industria onze 

eerste haringparty op het terrein van de 

Gasfabriek in Deventer.  

Ruim 150 gasten konden de eerste 

echte Hollandse nieuwe haring proeven! 

Door de slechte weersomstandigheden 

werd het haringseizoen met 2 weken 

uitgesteld. 

Het was een gezellig netwerkevent en is 

voor herhaling vatbaar.

Terugblik
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Welkom bij
Samen groeien door samen doen

Leden Welkombox

MKB Deventer mag per jaar circa 

100 nieuwe leden verwelkomen bĳ 

de vereniging. Nu hebben wĳ het plan 

om nieuwe leden  middels een leuk 

aardigheidje (give away)  alvast kennis 

te laten maken met een aantal andere 

MKB leden. Een welkombox met daarin 

tal van items om jouw bedrĳf voor te 

stellen. Je bepaalt zelf wat je beschikbaar 

wilt stellen (pen, kortingsbon, gadget 

etc.). Geen verse producten die 

gekoeld moeten blĳven of een 

beperkte houdbaarheid hebben.

We gaan altĳd bĳ nieuwe leden langs voor 

een kennismakingsgesprek en nemen dan 

deze box mee. Dit wordt ook een nieuw 

item in ons magazine en op onze website. 

Hier worden dan ook de namen en logo’s 

van de “sponsoren” genoemd die dit mede 

mogelĳk hebben gemaakt.

Dit is tevens een unieke kans om als lid 

van MKB Deventer om je bedrĳf aan de 

nieuwe leden te laten zien! Wil je ook een 

give away van jouw bedrĳf aanbieden in 

de welkombox, neem dan contact met 

ons op.

Nieuw bij MKB Deventer

Welkombox 
voor nieuwe leden



Om ondernemers te ondersteunen, 

zĳn gecoördineerde inspanningen en 

samenwerking tussen lokale instanties 

en projecten essentieel om oplossingen 

te vinden voor deze diverse problemen. 

Of men nu aan het begin staat van de 

ondernemersreis, mikt op verdere groei en 

succes, of tĳdelĳke ondersteuning nodig 

hee� bĳ uitdagingen, Ondernemershuis 

Deventer is er om te begeleiden, te 

ondersteunen en te inspireren. Onze 

missie is om ondernemers te voorzien 

van de tools, kennis en begeleiding die ze 

nodig hebben om hun doelen te bereiken. 

“Vroegsignalering voor Ondernemers” 

en de “Ondernemers APK” zĳn er om  

ondernemers te helpen bĳ het analyseren 

van de financiële situatie, het realiseren 

van groei en het overwinnen van obstakels

Vroegsignalering voor Ondernemers - 

Hulp bĳ Financiële Uitdagingen

Vroegsignalering voor ondernemers,  

is een samenwerking tussen gemeente 

Deventer (Team BBZ en het BAD) en 

Ondernemershuis Deventer en wordt 

mogelĳk gemaakt door de gemeente 

Deventer. Vroegsignalering voor 

ondernemers biedt laagdrempelige 

advies- en begeleidingsdiensten aan 

ondernemers met financiële uitdagingen. 

Deze dienstverlening is gericht op 

ondernemers die op korte termĳn niet 

meer aan hun betalingsverplichtingen 

kunnen voldoen vanwege onvoldoende 

inkomsten uit hun businessmodel. 

Deze dienstverlening omvat een 

gepersonaliseerde aanpak, waarbĳ 

ondernemers ondersteuning krĳgen bĳ 

het begrĳpen van hun financiële situatie 

en het nemen van passende maatregelen. 

Door kwalitatieve ondersteuning te bieden 

is het doel om financiële stabiliteit te 

herstellen, faillissementen te voorkomen 

en zelfstandigheid- en werkgelegenheid 

te behouden.

Ondernemers APK - Maatwerk  

voor Ondernemersgroei

De Ondernemers APK is een 

gestructureerd maatwerkprogramma 

dat ondernemers periodiek in staat stelt 

om te reflecteren, nieuwe inzichten te 

vergaren en verbeteringen aan te brengen. 

Het APK-programma biedt ondersteuning 

door realistische doelen vast te stellen 

en groeikansen te identificeren en te 

benu�en. Het programma behandelt 

diverse ondernemersaspecten, zoals 

product- en dienstenontwikkeling, 

innovatie, duurzaamheid, marketing 

& sales, en meer. De Ondernemers 

APK is tevens een mentorprogramma, 

waarbĳ bedrĳfsadviseurs fungeren als 

accountability partners. Hierbĳ ligt de 

nadruk op het helpen bĳ het formuleren 

van doelen, het vertalen van deze doelen 

naar meetbare resultaten en acties,  

en het verstrekken van advies.

De kracht van samenwerking  

in Deventer

In Deventer bundelen lokale organisaties* 

hun krachten om ondernemers optimaal te 

inspireren, ondersteunen en informeren. 
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Financieel

Marc van ‘t Oost

In de nasleep van de coronacrisis, de energiecrisis en stĳgende huurkosten door indexatie, ervaren ondernemers 

toenemende financiële en mentale druk. Fiscale kwesties, zoals belastingachterstanden, groeien uit tot een 

probleem. Hoge inkoopkosten, inflatie, personeelstekorten en stĳgende looneisen maken het ondernemersleven 

niet eenvoudiger. Vertraagde jaarrekeningen bemoeilĳken het verkrĳgen van een duidelĳk beeld van de financiële 

situatie, terwĳl zakelĳke en hypotheekrentes stĳgen en de financiële druk verder verhogen. 

Ondernemers in Deventer 
ervaren toenemende 
financiële druk

“ Er wordt verwacht dat er 
eind 2023 ongeveer 500 
ondernemers met fiscale 
achterstanden in Deventer 
zullen zijn. Dit kan mogelijk 
leiden tot een groot aantal 
faillissementen”. 

 

Marc van ’t Oost  

Bedrĳfsadviseur Ondernemershuis 
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Het “Overleg Ondernemend Deventer” 

is een samenwerkingsinitiatief om 

ondernemend Deventer nog beter te 

faciliteren door afstemming en onderlinge 

verbinding op ondernemersvraagstukken. 

Hierdoor kunnen ondernemers profiteren 

van een breed scala aan programma’s 

en ondersteuning. Bovendien bevordert 

het samenwerking, betrokkenheid en 

kennisdeling tussen ondernemers en 

organisaties.

Ondernemershuis Deventer  |  Zutphenseweg 6, Deventer  |  0570 758 021   |  www.ondernemershuis-deventer.nl

Hans Lenderink

* Aventus , Bedrĳven Parkmanagement, 

Deventer Economisch Perspectief, 

Gemeente Deventer, KonnecteD, 

Leerwerkloket, MKB Deventer, 

Ondernemershuis Deventer, Oost NL, 

RCT Gelderland, Regio Stedendriehoek, 

Saxion, SDBM en VNO NCW. 

“ Het doel is gevestigde 
ondernemers te begeleiden 
bij het verbeteren van 
hun zakelijke prestaties, 
vaardigheden te 
ontwikkelen, groei te 
realiseren en gestelde  
doelen te bereiken”. 

 
Hans Lenderink

Bedrĳfsadviseur Ondernemershuis 

Deventer
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Export

Mooiste dag was die in Deventer!

Zowel de bedrĳven als de landenmanagers 

reageerden enthousiast op de dag in 

Deventer. Een quote die we regelmatig 

hoorden was: “dit is de leukste dag van 

de hele week in Nederland” en “wat een 

prachtig mooie bedrĳven hier in Deventer 

en heerlĳk om direct handson te sparren 

met de mkb-ondernemers over hun 

(vaak grote) kansen in de landen waar we 

gevestigd zĳn. We hebben mooie lĳnen 

gelegd die we gaan opvolgen zodra we 

weer terug zĳn. Daar gaat zeker handel 

uit komen”.

“nooit geweten dat zoveel hulp 

beschikbaar is”

Het mooie is dat het enthousiasme van 

de landenmanagers gedeeld werd door de 

bezochte bedrĳven. Een rode draad uit de 

reacties was: “nooit geweten dat zoveel 

hulp beschikbaar is en ook nog eens lekker 

concreet voor raad en vooral ook daad. Had 

ik eerder willen weten, we maken graag 

gebruik van de kennis en het netwerk van 

de Nederlandse overzeese posten. 

Voor herhaling vatbaar

Gezamenlĳk werd afgesproken dat de dag 

voor herhaling vatbaar is. Vanuit Deventer 

proberen we voor volgende jaar niet één 

maar twee dagen in te kunnen plannen: 

mooie bedrĳven genoeg! Als je als mkb-

ondernemer graag in contact komt met 

één van de 25 landenmanagers en je wilt 

niet wachten tot het werkbezoek in 2024: 

zoek dan contact op met MKB Trade 

O�ce. Wĳ wĳzen je graag de weg. 

Kom ook in contact!

MKB Trade O�ce hee� al tientallen 

Deventer bedrĳven doorverwezen naar 

de hubs en met resultaat. Zo opende 

Koninklĳke Auping via de hub Colombia 

onlangs de eerste Aupingwinkel in Bogota. 

Neem contact met ons op om de hubs 

voor jullie te ontsluiten. Ze komen graag

 in contact met mkb-bedrĳven.  

MKBTradeo�ce.nl,  

Marco Kok 06-21280918. 

Succesvol werkbezoek 
NL-landenvertegenwoordigers 
aan acht Deventer bedrijven
Op 8 september jl. bezochten 8 van de 25 Nederlandse handelsvertegenwoordigers van het internationale  

NL Business Hub netwerk op werkbezoek bĳ een aantal Deventer bedrĳven. De vertegenwoordigers van België 

(& Luxemburg), Thailand, Maleisië, Panama, Mexico, Chili, Kenia en de Verenigde Arabische Emiraten waren als 

onderdeel van de jaarlĳkse uitwisselingsdagen van NLinBusiness.com een week in Nederland. Als aanvullend 

onderdeel organiseerde MKB Trade O�ce voor Deventer bedrĳven die (meer) export naar genoemde landen 

wensen een aantal werkbezoeken en een netwerkborrel in de Gasfabriek. De volgende bedrĳven werden bezocht: 

State of Football, Smart Documents, Hortilife, Sweet&Candy, VAESS, Forest Group, Bobeldĳk en Wi�eveen+Bos. 

Vele lĳnen zĳn op de dag gelegd en vervolgafspraken zĳn gemaakt tussen de individuele bedrĳven en de 

landenmanagers.

De NL Business Hubs helpen je op weg in het buitenland

De NL Business Hubs, zĳn te vinden in meer dan 25 landen en vertellen je alles over 

de lokale cultuur en de marktkansen van het land waar jĳ zaken wil doen. Ze hebben 

een groot zakelĳk netwerk en werken nauw samen met (lokale) dienstverleners, 

de Nederlandse Ambassade en lokale overheden om Nederlandse bedrĳven te 

ondersteunen bĳ het betreden van nieuwe buitenlandse markten.  

De NL Business Hubs hebben al vele Deventer ondernemers op weg geholpen in het 

buitenland. Vragen waar ze je goed bĳ kunnen ondersteunen zĳn o.a.:

•   Wat zĳn de kansen in het betre�ende land voor mĳn product/dienst?

•   Wat is de cultuur van zakendoen? En in welke taal kan ik zakendoen?

•    Welke (netwerk)evenementen zĳn er?

•   Breng mĳ in contact met betrouwbare zakelĳke partners

•   Hoe vestig ik mĳn bedrĳf in het betre�ende land?

Bezoek Bobeldijk
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MKB Trade Office  |  www.mkbtradeoffice.nl

Deventer bedankt vanuit Dubai

Deventer hee� mĳ in veel opzichten verrast! Allereerst ben ik altĳd  onder de 

indruk van de stĳl en charme van de stad. Wat ik echter niet wist, was hoeveel 

mooie bedrĳven actief zĳn in deze Hanze stad. Het was fantastisch om te ervaren 

dat we met zoveel gastvrĳheid en enthousiasme door Cathy Eĳkelenkamp, 

Managing director van State of Football en Roel Swaders van Sweet&Candy werden 

ontvangen. We gaan hen graag verder helpen bĳ hun eventuele uitbreidingen naar 

het buitenland.  Bedankt MKB Deventer voor de organisatie, het was een waardevol 

bezoek en weet dat het NL Business Hub Netwerk altĳd bereikbaar is voor al uw 

vragen over zakendoen in het buitenland.’

Tanneke Egbers, Executive Director Netherlands Business Council UAE

Dank vanuit Mexico 

Het was inspirerend te zien hoe Deventer zich van oudsher al gepositioneerd hee� 

als belangrĳke speler in de internationale handel. Op bezoek bĳ een aantal lokale 

bedrĳven merk je dat deze handelsgeest nog springlevend is. We kĳken ernaar uit bĳ 

te dragen aan het succes van deze partĳen op de Mexicaanse markt! 

Cain Verbree (NL Business Hub Mexico)

Dank van State of Football

Op 8 september jl. ontvingen we bĳ State of Football 4 enthousiaste 

handelsvertegenwoordigers uit Kenia, Verenigde Arabische Emiraten, Thailand en 

Hong Kong. Een korte maar fantastische kennismaking ! Al speed datend op zoek 

naar kansen om onze export ambities een stevige duw in de rug te geven. 

Dank voor jullie enthousiasme en hulp Tanneke Egbers, Tom Bakker,  

Yvonne Oerlemans en Hans van den Born. 

Tanneke

Groepsfoto werkbezoek op 8 september

State of Football
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Lyon Hu�en deelt 
lief en leed als ondernemer

Terugblik sprekersavond

Lyon nam de bĳna 40 aanwezige onder-

nemers mee in zĳn verhaal wat hem tĳdens 

deze rit allemaal is overkomen. Daarbĳ 

werd zowel lief als leed gedeeld. De 150 

in Nederland gevestigde nertsenfokkers 

kregen het zwaar voor de kiezen en dat 

is niet voor iedereen goed afgelopen. 

Lyon nam de mensen in zĳn lobby bĳ de 

nationale politiek waarbĳ overleggen 

met Mark Ru�e, Geert Wilders en Carola 

Schouten boeiend voorbĳ kwamen. 

Door doorze�ing, volharding en 

soms ook toeval is er een redelĳke 

regeling opgetuigd voor vele inmiddels 

gestopte nertsenfokkers. Lyon star�e 

een nieuw bedrĳf en dat werd Handel 

in Geluk. Hiermee stapte Lyon in de 

wereld van horeca meubilair. Ook hier 

weer lief en leed. Lyon nam ons mee 

in de bouwperikelen van zĳn nieuwe 

bedrĳfspand en toen dit er eenmaal stond 

brak Corona uit. Na dit overwonnen te 

hebben, gaan de zaken nu uitstekend. 

Lyons relaas maakte duidelĳk dat met 

optimisme, positivisme, volhouden en het 

goed doorgronden van het politieke spel je 

resultaat kan boeken kan boeken bĳ een 

wispelturige partner als de overheid. 

De aanwezigen bleven na de presentatie 

van Lyon nog lang hangen om de 

ondernemerslessen met elkaar te delen en 

uiteraard om ook onderling te netwerken. 

Hou onze agenda in de gaten voor de 

volgende sprekersavond. We kĳken uit 

naar je komst. 

Op 9 oktober jl. was De Zwarte Silo het decor van de sprekersavond van 

MKB Deventer. Speciale gast was Lyon Hu�en. Lyon had een grote en 

succesvolle onderneming waarbĳ hĳ nertsen fokte. Dit kwam in zwaar weer 

toen de overheid bedacht dat deze bedrĳfstak niet langer wenselĳk was in 

Nederland. Lyon kwam terecht in een achtbaan aan ontwikkelingen vanaf 

de eerste aankondiging tot stoppen tot en met de ontmanteling van zĳn 

bedrĳf en afwikkeling van (een deel) van de schade.



23

Leden

Wat wilde je worden toen je jong was? 

Ik wilde graag militair worden.

Wat zĳn je sterke eigenschappen?

Ik ben dienstbaar, loyaal en heb een enorm 

doorzettingsvermogen.

Wat zĳn je minder sterke eigenschappen?  

Ik kan ongeduldig zĳn, een ‘betweter’ en heb een 

enorme hekel aan het polariseren dat de laatste 

jaren plaatsvindt.

Op wie ben je trots? 

Op onze 3 kinderen die allen het maximale uit hun 

eigen (verschillende) talenten proberen te halen.   

Waarom (of wanneer) ga je met plezier  

naar je werk?

Ik ga écht alle dagen met veel plezier naar m’n werk 

omdat ik ervan overtuigd ben dat ik het altĳd (nog) 

beter kan doen dan de dag ervoor!   

Wat zĳn je zakelĳke ambities?  

Ik zou nog erg graag eens stadsgids willen worden 

en/of leiding willen geven aan een goed doel of 

instelling die zich geheel inzet voor een relevant 

specifiek doel of het algemeen belang.

Mooiste wat je hebt meegemaakt?  

Beetje cliché maar denk toch dat het de geboorte 

van onze kinderen en kleinkinderen is.

Wat doe je het liefst in je vrĳe tĳd?  

met familie en goede vrienden zĳn, wielrennen, 

koken en natuurlĳk naar Go Ahead Eagles!

Grootste sportieve prestatie?  

Marathon van New York en het fietsen van de Alpe 

d’Huzes

Welk persoon zou je graag ontmoeten?  

Daar kan ik zo niemand bĳ bedenken.

Wat inspireert jou? 

Gepassioneerde mensen, die offers brengen om 

succesvol te zĳn!

Wat staat er op de bucketlist? 

Ik heb geen bucketlist, ik pluk de dag!

Als je één dag de baas van Deventer zou zĳn, 

wat zou je eerste onomkeerbare besluit zĳn?  

Ik zou een Raad van Advies boven het College van 

B&W en de gemeenteraad plaatsen. Allemaal van 

buiten de politiek, mét bedrĳfs- en levenservaring 

en zonder politieke belangen!

Welk gebouw zou je in Deventer 

willen afbreken?  

Deventer is een geweldig mooie stad met alle 

perfecte imperfecties!

Vertel eens iets onverwachts over je jezelf?  

Haha, als je me echt zou kennen dan zou je weten 

dat ik een enorme hekel heb aan verrassingen en 

onverwachte dingen. Dus verwacht van mĳ niets 

onverwachts!

Aan welk MKB lid geef je de pen door?  

Mario Lai van de Keizerskroon mĳn eerste werkgever, 

bĳ wie ik, op 15-jarige leeftĳd, als bordenwasser ben 

begonnen!

  Drukwerkdeal.nl   Deventer

Haico 
Meijerink

Favorieten

  

La Vita è Bella  

David Baldacci 

(Favoriete schrĳver)

Deze zomer was  

dat B&B Vol Liefde

Italië
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In 2021 hee� de Autoriteit Consument 

en Markt (ACM) besloten om twee 

volumeherleidingsmethodes uit te 

faseren, omdat de methodes onvoldoende 

nauwkeurig zĳn. Het gaat daarbĳ om de 

grondtemperatuurherleidingsmethode 

en de volumeherleiding op basis van 

een aangenomen gasdruk en gemeten 

gastemperatuur.

De ACM hee� besloten dat de 

grondtemperatuurherleidingsmethode 

vanaf 1 juli 2024 niet meer toegepast mag 

worden. Wanneer u een grootzakelĳke 

gasaansluiting hee� kunt u bericht van 

uw meetbedrĳf verwachten over de 

noodzakelĳke wĳziging aan de meter. 

Mogelĳk zullen zĳ hiermee ook de kosten 

willen wĳzigen. Dit is een uitgelezen 

moment om de tarieven te vergelĳken 

met de collectieve contracten die we 

hebben. Hee� u een wĳzigingsvoorstel 

ontvangen of bent u gewoon benieuwd 

naar de mogelĳkheden om te besparen 

op uw meterkosten? Vraag dan naar de 

mogelĳkheden (geldt ook elektra). 

Collectief metercontract, 

slimme energiemonitor

In april/mei schreven we een artikel 

over de krapte op het energienet. 

Er wordt momenteel door veel bedrĳven 

(onbewust) vermogen gecontracteerd 

gehouden, terwĳl ze misschien al met 

minder vermogen toe zouden kunnen.  

Dat kost de ondernemer geld, maar 

houdt ook ruimte in beslag voor anderen. 

Door als ondernemer hiernaar te kĳken 

(we helpen u graag) of als netbeheerder 

hierover actief contact te zoeken kan er  

op korte termĳn ruimte vrĳ komen.

Een van de suggesties die we hierbĳ 

hebben aangedragen is om zelf goed te 

kĳken op welke momenten je energie 

verbruikt en hier iets in te schuiven of 

je duurzame opwek op af te stemmen. 

Een voordeel van onze collectieve 

metercontracten is de toegang tot een 

kosteloze energiemonitor waarmee je 

dit inzicht krĳgt. Een groot pluspunt aan 

onze energiemonitor is de integratie van 

uw eigen duurzame opwek uit zon of wind 

(mits Bruto Productie Meter aanwezig).

ACM besluit tot wijziging gasmeters

Stap nu in ons collectief 
metercontract

MKB Deventer beveelt dit partnerschap nogmaals van harte bĳ u aan! 

Namens MKB Deventer kan PM Energie u onder andere helpen met een 

van de volgende onderwerpen. 

  Collectieve in- en verkoop van elektra en gas 

  Collectieve inkoop van grootzakelĳke meetdiensten

  Online inzicht in uw energieverbruik

  Begeleiding bĳ realisatie van zonne-installaties

   Optimalisatie van netwerkkosten / gecontracteerd vermogen

  Reductie van energiebelastingen

  Energieregisseur bedrĳventerreinen / congestie-oplossingen

Om ervoor te zorgen dat het gasverbruik bĳ alle afnemers op een eerlĳke manier wordt 

gemeten wordt bĳ veel grootzakelĳke gasaansluitingen het volume gecorrigeerd op basis van 

grondtemperatuur en gasdruk. Deze correctie wordt de volumeherleiding genoemd. 
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Marion Bökkerink-de Koning

Ontslag op staande voet 
gaat zelden goed
Ik heb al eens eerder een column gewĳd aan het 

ontslag op staande voet. Omdat ik nog altĳd wekelĳks 

wel een dossier ter beoordeling krĳg waarin een 

ontslag op staande voet onterecht is gegeven, breng 

ik het toch nog maar een keer onder de aandacht. 

“The heat of the moment”

We kunnen het ons allemaal voorstellen. U ontdekt 

iets over uw werknemer, wat écht niet door de 

beugel kan. En wat maakt dat u deze persoon 

metéén van de werkvloer af wilt hebben. Denk aan 

een greep uit de kas, grensoverschrĳdend gedrag, 

veelvuldig te laat komen, slaande ruzie met collega’s, 

et cetera. U nodigt deze werknemer uit voor een 

gesprek, en ontslaat hem/haar op staande voet. 

Aansluitend stuurt u een schriftelĳke bevestiging 

van dit ontslag aan werknemer.

In mĳn praktĳk zie ik nog (te) vaak dat een advocaat 

pas geconsulteerd wordt, als de werknemer zich 

tegen dat ontslag verweert. Maar dan is het vaak al 

te laat. 

Strenge eisen aan een ontslag op  

staande voet

In de wet en de daaruit voortgekomen rechtspraak, 

worden hele strenge eisen gesteld aan een 

rechtsgeldig ontslag op staande voet. Daar is ook 

wel logica in te ontdekken: ontslag op staande voet 

is het meest ingrĳpende middel dat een werkgever 

kan gebruiken, met zeer vérstrekkende gevolgen 

voor een werknemer: er komt per direct een einde 

aan het dienstverband (zonder dat een rechter dat 

vooraf beoordeelt) en er bestaat geen recht op een 

werkloosheidsuitkering. Omdat dat ontslag zulke 

verregaande gevolgen heeft én een rechter het 

ontslag niet hoeft te beoordelen, zĳn die strenge 

eisen in het leven geroepen.

 

Waar het vaak op mis gaat, is dat  de aanleiding voor 

het ontslag op staande voet niet concreet of precies 

genoeg omschreven is. Of dat daar een onjuiste 

(strafrechtelĳke) kwalificatie aan wordt gehangen. 

Denk aan het voorbeeld van de medewerker van een 

kledingwinkel, die zonder te betalen kledingstukken 

vanuit de winkel mee naar huis neemt. Vaak wordt 

dat dan in de ontslagbrief ‘diefstal’ genoemd, maar 

dat is het niet: het is ‘verduistering’. Daarop kan een 

ontslag op staande voet stranden, ook al zĳn de 

feiten en omstandigheden dermate ernstig, dat een 

ontslag op staande voet op zich gerechtvaardigd is. 

En zo zĳn er nog veel meer voorbeelden te noemen, 

waarop een ontslag op staande voet kan stranden. 

Bĳvoorbeeld het niet toepassen van hoor en 

wederhoor, of het niet expliciet meewegen van de 

persoonlĳke omstandigheden van een werknemer.   

‘Penny wise, pound foolish’

Mĳn advies is dan ook: Bezint eer ge begint. 

Raadpleeg eerst uw/een gespecialiseerd 

arbeidsrechtadvocaat, voordat u overgaat tot 

het geven van ontslag op staande voet aan uw 

werknemer. Op die manier bent u aan de voorkant 

wat kosten kwĳt, maar dat staat in geen verhouding 

tot de kosten die u kwĳt bent als u een werknemer 

onterecht op staande voet ontslaat en de 

werknemer dat juridisch aanvecht. 

Mocht u vragen hebben over ontslag op staande 

voet, of een ander arbeidsrechtelĳk onderwerp, 

bel mĳ gerust. Ik denk graag met u mee.  

Marion Bökkerink is gespecialiseerd arbeidsrechtadvocaat, 

zakelĳk - en arbeidsrecht registermediator en eigenaar van 

Antonia Advocatuur & Mediation.
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Ontwikkeling

MKB Deventer:

Dank voor het vinden  
van een nieuwe plek  
aan de Teugseweg 12!
Karel Zuetho� hee� een bĳzonder talent en dat is onder andere het maken van Japanse en Koreaanse handbogen. 

Dit is een specialisme dat slechts enkelen in Nederland beheersen.  Hĳ hee� dit vak van de Japanse handboog 

(Yumi) geleerd van de persoonlĳke handboogmaker van de Japanse Keizer!

Karel Zuetho� en Karel Rog
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Karel beschikte over een werkplaats 

met een workshopruimte in de Tweede 

Havenarm. Vanwege de verwach�e 

sloop van het pand moest hĳ zĳn bedrĳf 

verplaatsen. Karel: “dit viel niet mee, ik 

heb hulp van allerlei mensen en makelaars 

ingeroepen, maar een passende oplossing 

diende zich niet aan. Ik begon hem toch te 

knĳpen omdat de deadline van het pand 

te moeten verlaten snel dichter bĳ kwam. 

Gelukkig wist Karel Rog van MKB Deventer 

mĳ een oplossing aan de Teugseweg 12 

aan te reiken en dit paste”. 

Handbogen- & Meubelwerkplaats 

Deventer

We vragen aan Karel hoe hĳ tot een grote 

specialist in het maken van handbogen is 

gekomen. Karel: “dit is vanuit mĳn hobby 

ontstaan. De kinderen op de camping in 

Frankrĳk vonden het schieten met pĳlen 

leuk en dan ga je daar spelende wĳs mee 

verder. Ik werkte met veel plezier in de 

grafische industrie en toen het in deze 

branche minder werd, besloot ik mĳ te 

gaan specialiseren op het gebied van 

ambachtelĳk meubels maken. Ik heb in 

2015 een werkplaats geopend met daarin 

alle benodigde machines en dit dus in 

combinatie met de handbogen.

Alles maken van hout

Ik heb een grote passie in het maken 

van objecten van hout. Dit zĳn allerlei 

soorten meubels van bankjes, stoelen, 

krukken, tafels tot kasten aan toe. Ik 

produceer niet op voorraad, maar alles 

gaat in opdracht van de klant. Dit zĳn 

veelal particulieren, maar ook zakelĳke 

klanten weten de weg naar mĳ te vinden”. 

Naast opdrachten voor meubels komen 

er ook bĳzondere opdrachten binnen. Zo 

maakt Karel, in samenwerking met NS 

en o.a. de firma Bluemink alle 24 louvre 

luiken die hangen en komen te hangen 

bĳ het Deventer station. Of benadert een 

booteigenaar Karel een nieuw roer kan 

maken omdat de oude bĳ een aanvaring 

beschadigd is geraakt. Een persoon met 

flinke rugklachten had een heel speciale 

ergonomische stoel nodig, waarbĳ de 

juiste maatvoering zeer belangrĳk was. 

Ik heb dit voor hem custom made gemaakt 

en nu zit hĳ pĳnvrĳ in deze stoel, terwĳl hĳ 

dat voordien niet kon. Mooi hé!

Specialisme is handbogen

Karel maakt zo’n 10 tot 15 handbogen 

in opdracht per jaar. Afnemers zĳn 

lie�ebbers die graag een stap extra 

ze�en bĳ het uitoefenen van hun hobby. 

Het hout versterkt met delen van carbon, 

glasfiber en/of bamboe, wordt onder 

de juiste druk en temperatuur in lagen 

met lĳm over elkaar aangebracht. Het 

resultaat is een optimale spanning op de 

boog. Karel: “met deze bogen kun je met 

gemak pĳlen met meer dan 300 kilometer 

per uur wegschieten. Lie�ebbers van 

deze bogen komen uit het hele land en 

soms daarbuiten, naar Deventer toe. De 

handbogen worden compleet voorzien 

van een pezen, pĳlen (en soms traditionele 

pĳlen met stenen pĳlpunten) afgeleverd. 

Via workshops de passie voor hout 

overbrengen op anderen

Naast een meubelwerkplaats beschikt 

Karel ook over een workshopruimte. Hierin 

gee� Karel diverse workshops. Dit varieert 

van zelf een handboog en pĳlen maken 

tot ‘ambachtelĳk’ een meubelstuk maken. 

Karel deelt zĳn kennis graag met andere 

lie�ebbers van werken met hout. Een 

workshop bĳ Karel is echt werken aan een 

concreet product. Karel: “dit is het mooiste 

dat er is, zelf iets gaafs bedenken, dat met 

je handen creëren en dit vakmanschap 

overdragen op de jonge generatie. 

Zo werd ik onlangs benaderd door een 

student die als profielwerkstuk graag zelf 

een handboog wilde maken. Hĳ kwam uit 

Maastricht en hee� hier in vier dagen een 

eigen handboog gemaakt. Supertrots ging 

hĳ met zĳn boog naar huis en dat gee� mĳ 

veel voldoening. 

Handboog Schieten Deventer

Karel is ook de initiatiefnemer en drĳvende 

kracht geweest achter de oprichting van 

de groep Handboog Schieten Deventer. 

Dit is nu (sinds 2022) ondergebracht 

bĳ de Outdoorgroep van de Deventer 

Kanovereniging (DKV). Daar beschikken 

ze over een clubhuis, een binnen- en 

buitenlocatie voor het boogschieten.  

Elke zaterdagmiddag en 2x door de  

week wordt er vanuit de DKV buiten  

of in een sporthal geschoten. Wil je dit  

een keertje uitproberen, meld je dan  

aan! Meer informatie staat op  

www.handboogschietendeventer.nl.

Jouw project?

Veel klanten komen door positieve 

mond-op-mondreclame naar Karel toe. 

Met sommige bedrĳven werkt Karel al 

lang samen. Zo schakelt Karel Hupkes 

Meubelsto�ering in als dit nodig is bĳ de 

stoelen, omgekeerd benadert Hupkes 

Karel weer in als het houtwerk beschadigd 

is van te sto�eren meubels. Tegelĳk komen 

er ook veel vragen binnen via social 

media, met name Google en Instagram. 

Heb je een object dat van hout gemaakt 

moet worden, schakel dan Handbogen- & 

Meubelwerkplaats Deventer in. Je kunt 

kiezen om onder begeleiding dit zelf te 

maken of in opdracht door Karel Zuetho� 

te laten maken. 

Handbogen- & Meubelwerkplaats  |  www.handbogenenmeubelwerkplaatsdeventer.nl
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Leden

Wat wilde je worden toen je jong was? 

Van alles! Varierend van psychiatrisch 

verpleegkundige tot reisleider, mode-ontwerper, 

bibliothecaris, secretaresse, conservator in een 

museum….

 

Wat zĳn je sterke eigenschappen? 

Energiek, verbinder, sociaal, ondernemend, 

netwerker, doorzetter, optimist

 

Wat zĳn je minder sterke eigenschappen? 

Ongeduld, soms naief  

Op wie ben je trots? 

Op mĳn bedrĳf, dat ik in 21 jaar van de grond heb 

opgebouwd. En op mĳn partner die het alweer bĳna 5 

jaar uithoudt met deze ongeduld ;-) 

 

Waarom (of wanneer) ga je met je plezier  

naar je werk?

Omdat ik er dagelĳks aan mag bĳdragen dat mensen 

zich (weer) prettig gaan voelen in hun werk, en ik dat 

een grote eer vind. Geweldig om te zien hoe mensen 

stappen maken, of dat nou in een individueel coach- 

of loopbaantraject is, of in een training.

 

Wat zĳn je zakelĳke ambities? 

Ik heb vorig jaar het 20-jarig bestaan van mĳn bedrĳf 

gevierd (klein, want Corona…), en hoop nog jaren op 

dezelfde voet door te gaan. Ambities in termen van 

(omzet-) groei heb ik niet, mĳn bedrĳf draait prima, 

is gezond, en ik kan er fĳn van leven. Daarnaast is 

de vrĳheid van “alleen werken” (samen met enkele 

andere ondernemers aan wie ik verbonden ben) mĳ 

erg veel waard.

 

Mooiste wat je hebt meegemaakt? 

In werk: het verschĳnen van mĳn boek “Klein maar 

fĳn, over kleinschaligheid en werkgeluk” in 2015. 

Prive: Mĳn reizen door Chili en Japan.

 

Wat doe je het liefste in je vrĳe tĳd?

Lezen, koken, hardlopen, wandelen, film, 

rmuseumbezoek, reizen. Daarnaast ben ik lid c.q. 

voorzitter van de Raad van Toezicht van dEVENTer 

(Deventer op Stelten, Boekenmarkt en Dickens 

Festĳn) en van Kunstenlab. Ook daar besteed ik mĳn 

vrĳe tĳd aan, omdat ik cultuur in het algemeen en 

voor onze stad in het bĳzonder belangrĳk vind. 

Grootste sportieve prestatie? 

De allereerste Brink-tot-Brink-loop in 2008, toen nog 

vanuit Bathmen waar ik destĳds nog woonde, mĳn 

eerste 10 km-loop, binnen ’t uur volbracht.

 

Welk persoon zou je graag ontmoeten? 

Mĳn moeder. Ze is begin 2016 overleden, en nadien is 

er zoveel gebeurd en veranderd in mĳn leven – ik zou 

daar heel graag nog eens met haar over willen praten.

 

Wat inspireert jou? 

Het leven zelf! Ik heb een vol en rĳk leven,  

en ben daar enorm dankbaar voor. 

 

Wat staat er op je bucketlist? 

Dat zĳn voornamelĳk reizen; Bolivia en Zuid-Korea 

trekken me. 

  

Als je één dag de baas van Deventer zou zĳn, 

wat zou je eerste onomkeerbare besluit zĳn?  

Ik ben niet zo van het “onomkeerbare” omdat, 

als de omstandigheden veranderen, je ook terug 

moet kunnen komen op eerdere besluiten. Maar 

op dit moment zou het me wat waard zĳn als de 

cultuursector in de stad een stevige financiele 

injectie van de gemeente zou krĳgen!

Welk gebouw zou je in Deventer het liefste 

willen afbreken?

Geen idee! Over het algemeen vind ik onze stad 

prachtig, zowel oud als nieuw in een mooie mix.

 

Vertel eens iets onverwachts over jezelf?

Voor mĳ is het de normaalste zaak van de wereld 

omdat ik het al zo lang en zo graag doe: Ik geniet 

er heel erg van om backpackend de wereld door 

te trekken. Met een rugzak, ongepland, en zoveel 

mogelĳk gebruik makend van lokaal openbaar vervoer 

een onbekend land verkennen; dat gee� mĳ het 

ultieme vrĳheidsgevoel. Uit reacties van anderen merk 

ik dat veel mensen dat “onverwacht” van me vinden 

en ergens begrĳp ik dat ook wel: Niet veel mensen 

backpacken nog na hun 40e of 50e. Maar ik ben niet 

van plan om daarmee te gaan stoppen en me op te 

sluiten op een camping of in een resort; zolang ik fit 

en gezond blĳf, hoop ik nog veel moois te ontdekken!

Aan welk  MKB lid geef je de pen door:?

Marion Bökkerink-de Koning van Antonia Advocaten. 

  Langenberg Advies in Verandering   Deventer

Marieke
Langenberg

Favorieten

  

Jenzeits der Stille, 

over een dochter 

van doofstomme 

ouders die haar 

bestemming vindt 

in de muziek, en de 

interne strĳd die 

dat haar ouders 

oplevert. Prachtig!

dat zĳn er zoveel! 

alles van Ilja Pfeiffer, 

van Oek de Jong, 

van Peter Buwalda….

Heb ik niet.

Azie, Zuid-Amerika, 

backpackend de 

wereld over – maar 

ook een mooie B&B 

langs het Pieterpad 

of op de Wadden.

 www.adviesinverandering.nl

langenbe rg
advies in verandering
coaching    change    consultancy



1 op de 12 kinderen in Nederland groeit op in armoede. Dat zijn 

ruim 300.000 kinderen tot 21 jaar die een verre van zorgeloze 

jeugd hebben. Ze maken er het beste van, maar merken altijd 

en overal dat er thuis niet genoeg geld is. Vrienden thuis 

uitnodigen is spannend, want er is zo weinig. Voor een warme 

winterjas als het écht koud begint te worden, is er niet altijd 

genoeg geld. Ook een fiets, om met vrienden mee naar school 
te kunnen fietsen, is niet vanzelfsprekend. Laat staan studeren 
na de middelbare school.

Kinderhulp helpt met iets groot of iets kleins. Iets dat de kracht geeft om 

mee te doen. Bijvoorbeeld een dagje uit, fiets, opleiding, leesboek, warme 
winterjas of cadeautje van de Sint. Dingen die heel gewoon lijken, maar 
toch het verschil maken voor de kinderen. 

Om dit verschil te kunnen maken, hebben wij jullie hulp nodig. 
Bijvoorbeeld met financiële steun. Dat kan door een Kinderhulp-kookboek 
te kopen. Via het netwerk van Kinderhulp gaat van elk verkocht kookboek 
ruim €10,- naar kinderen die in Nederland opgroeien in armoede. 

HET KINDERHULP-KOOKBOEK 2023

Het kookboek staat vol toegankelijke en betaalbare recepten. Met de vier 

weekmenu’s en bijbehorende boodschappenlijsten geven we een voorzet 
om effectief boodschappen te doen, maar ook om zo min mogelijk eten 
te verspillen. Op deze manier kan er iedere dag op een betaalbare manier 
een gevarieerde, gezonde én lekkere maaltijd op tafel gezet worden. 

Ook is het kookboek verrijkt met verhalen van kinderen die door 

Kinderhulp geholpen zijn. Er staan verder heerlijke recepten in om gezond 
te snacken of tijdens een feestje wat lekkers op tafel te zetten. Het boek 
wordt speels, vrolijk en aantrekkelijk vormgegeven. Bovendien wordt 
het boek van een harde kaft voorzien waardoor het lang mooi zal blijven 
bij veelvuldig gebruik in de keuken. Het boek richt zich op iedereen die 
weleens kookt voor en mét kinderen en graag een gezonde maaltijd voor 
een goede prijs op tafel wil zetten. 

Geef een kookboek cadeau 
en steun Kinderhulp

MEER INFORMATIE OF DIRECT EEN BESTELLING PLAATSEN? 

DAT KAN ZEKER, VIA ILSE@KINDERHULP.NL

Steun Kinderhulp 
en geef dit leuke 

kookboek cadeau aan 

collega’s en relaties! 

Zij zullen jouw attentie 

zeker waarderen! 

Misschien wel door je 

uit te nodigen voor een 

etentje bij hen thuis.

gezond 

koken
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Noedelsoep

INGREDIËNTEN: 

 Noedels, 100 g per persoon
 Restjes van groenten
 Misopasta, 2 eetl
 Lente-ui, 1 bos
 Zout

1. Voor dit recept bewaar je gedurende de week alle 

schillen, steeltjes, zaadlijsten, etc. van de groenten 

die je snijdt voor andere dingen.

2. Voeg ze toe aan een pan met koud water.  

Was de ‘restjes’ en giet het water af.

3. Voeg vervolgens warm water toe en zet op  

het vuur. Voeg flink wat zout toe en roer na  
5 tot 8 minuten een keer door.

4. Giet het vocht (nu bouillon) door een fijne vergiet 
in een pan. 

Zet deze terug op laag vuur. Voeg de noedels en 
het wit van de lente-ui toe.

5. Pak vervolgens de fijne zeef en doe daar de 
misopasta in.  

Houd de zeef in de bouillon en gebruik een lepel 
om de pasta geleidelijk op te lossen.

6. Serveer in een kom, nadat de noedels gaar zijn, 

met het groen van de lente-ui als garnering.

Voedingswaarden per persoon: Kcal xxx - Vetten xxg, waarvan 
verzadigd xxg - Koolhydraten xxg, waarvan suikers xxg - Vezels 
xxg - Eiwitten xxg - Zout xxg
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xx p.

Lunch

 

Tip:
Dolut xx il magnatur 

aboratis molum im quam 
quiae dolorest venienet 
a doluptat lant quatur, 
cuscium dolorebusa aut 

veni audist.
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Couscoussalade

INGREDIËNTEN: 
 Olijfolie, 4 eetl
 Gerookte paprikapoeder,  1 theel
 Ras el hanout, 1/2 theel
 Couscous, 300 g, afgekoeld Dadels, 4, in reepjes
 Abrikozen, 4, in reepjes
 Lente-ui, 2, in ringetjes
 Munt, 4 blaadjes, in stukjes
 Citroen, 1, rasp en sap
 Peper en zout
 Sjalotje, 1, in halve ringen

1. Meng de kruiden en de olijfolie door de couscous 
en breng op smaak met peper en zout.  Rasp de citroen erover en voeg een beetje citroensap toe.

2. Meng de dadels, abrikozen en lente-ui er doorheen.

3. Serveer met munt en eventueel een sjalotje in 
ringen.

Voedingswaarden per persoon: Kcal xxx - Vetten xxg, waarvan 

verzadigd xxg - Koolhydraten xxg, waarvan suikers xxg - Vezels 

xxg - Eiwitten xxg - Zout xxg
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xx p.

 

Tip:
je maakt dit met een restje couscous van de vorige dag, maar je kunt de couscous er natuurlijk ook speciaal voor koken.

Lunch

 

4  
Weekmenu's

+
Veel tips voor een snelle
en betaalbare maaltijd

gezond 
koken

70
RECEPTEN 

MET EN VOOR 

KINDEREN

Hoe kun jij - als 
bedrijf - helpen?
Door kookboeken te kopen en 
cadeau te geven! Het Kinderhulp-
kookboek is een geweldige 
attentie om te geven aan je 
relaties en werknemers. Je bent 
bijvoorbeeld in één keer klaar 
voor de december feestmaand. 
Maar het is ook een leuke 
attentie die je op een ander 
moment aan je werknemers en/
of relaties kan geven! 

Een kookboek kost €19,95 en 
bij een afname van meer dan 
500 kookboeken, verzorgen wij 
gratis een boekenlegger op maat, 
bijvoorbeeld met een logo of een 
dankwoord.
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Leden Ledenraad

Wĳ zĳn op zoek naar betrokken MKB 

ondernemers die willen meedenken 

over de te volgen strategie en koers 

en die samen met het bestuur de 

dienstverlening van onze vereniging 

nog verder wil verbeteren. Naast een 

aantal formele taken die de ledenraad 

hee�  wil het bestuur ook graag een 

paar keer per jaar sparren over relevante 

ontwikkelingen en onderwerpen met een 

afvaardiging van ons ledenbestand. 

Wat zĳn de taken en 

verantwoordelĳkheden van de 

ledenraad van MKB Deventer:

•   Ze keuren de jaarrekening en  

begroting goed

•   Dechargeren het bestuur voor het 

gevoerde beleid

•   Benoemen bestuurders op voordracht 

van het bestuur

•   Geven goedkeuring aan de vastgestelde 

strategische koers (worden daar ook bĳ 

betrokken)

•   Geven van gevraagd en  

ongevraagd advies

•   Vergaderen minimaal 3 keer per jaar

•   Zi�ingsduur van leden in ledenraad is  

4 jaar met maximaal 2 zi�ingstermĳnen 

(dus max 8 jaar) Na benoeming dit 

jaar  is na 1 jaar 25% a�redend en 

herkiesbaar, jaar 2 idem etc. Dit om 

enige spreiding te realiseren. Rooster 

van a�reden wordt per loting bepaald.

De ledenraad bestaat uit 25  personen 

en het is een afspiegeling van ons 

ledenbestand.

Kĳkend naar de samenstelling van 

ons huidig ledenbestand wordt het 

volgende voorgesteld:

9 leden van bedrĳven > 2 FTE uit Deventer

5 leden  ZZP’er

7 leden vanuit de collectieven 

4 leden niet gevestigd in Deventer

Jaarlĳks worden in de ALV de leden voor 

de ledenraad benoemd cq herbenoemd.

Leden van de ledenraad kiezen hun eigen 

voorzi�er.

Samen met het bestuur wordt de agenda 

van de ledenraad vastgesteld.

Oproep tot deelname 
Ledenraad MKB Deventer

Ben je geïnteresseerd en wil je 

je beschikbaar stellen voor de 

ledenraad stuur een mailtje naar 

info@mkbdeventer.nl 

In de afgelopen Algemene Ledenvergadering van MKB Deventer hebben we gesproken over het 

oprichten van een ledenraad. Inmiddels zĳn we zover dat we de procedure gaan starten voor 

het werven van MKB leden voor onze ledenraad zodat we op de komende ALV in november de 

leden kunnen benoemen. 



E-commerce

32

Online- en o�ine-economie Deventer sterk met elkaar verweven

“24-uur-relatie met publiek  
in binnenstad”

Het bevorderlĳke economische 

klimaat en de daarop gebaseerde 

ontplooiingsmogelĳkheden voor het 

grootwinkelbedrĳf en elke individuele 

ondernemer zĳn het resultaat van heel 

uiteenlopende gezamenlĳke inspanningen 

en een goede samenwerking van 

allerlei organisaties en instanties in 

Deventer. Ook de gemeente speelt 

daar een stimulerende rol in. Volgens 

binnenstadsmanager Peter Brouwer 

leidt het duidelĳk aanwezige besef van 

‘samen sterk’ tot een duurzame synergie, 

waar alle betrokkenen de vruchten van 

kunnen plukken. “Op deze manier krĳgt de 

binnenstad een sociale meerwaarde voor 

al haar bezoekers. Zĳ hebben een positief 

gevoel bĳ Deventer, er is sprake van een 

aangename beleving”, zegt hĳ.

Prachtige plek

Brouwer is al jarenlang actief 

namens de Stichting Deventer 

Binnenstadsmanagement (SDBM) en 

zowel in de stad zelf alsook daarbuiten 

een enthousiast ambassadeur van de 

florerende lokale economie. Daarbĳ 

reikt zĳn voortrekkersrol veel verder 

dan dat: “Deventer hee� één van de 

oudste binnensteden van Nederland. 

De Hanzestad beschikt over een 

indrukwekkende historische bebouwing 

met kwalitatief hoogwaardige gevels en 

panden, tal van bezienswaardigheden 

en culturele trekpleisters, uitgebreide 

winkel- en horecavoorzieningen en een 

groen buitengebied. Het is een prachtige 

plek om te winkelen, verblĳven, wonen 

en werken.”

Digitale communicatie

Dat het inbedden van e-commerce in de 

economie van de stad in de afgelopen 

jaren vaak veel eerder feitelĳke realiteit 

werd dan oorspronkelĳk verwacht, 

verbaast hem geenszins. “De digitale 

ontwikkelingen gaan razendsnel en 

hebben door de Covid-periode een 

 boost gekregen.  Winkeliers en 

horecaondernemers moesten in heel korte 

tĳd nog eens extra creatief worden om 

te kunnen overleven en dat betaalt zich 

nog steeds uit.” In dit verband verwĳst 

Brouwer ook naar de cruciale invloed 

van jongeren op digitale communicatie 

en online contact. “Een mooi voorbeeld: 

jonge kinderen die aan het bloggen slaan 

over hun kleurrĳke beleving van de fysieke 

snoepwinkel van Jamin.”

Digitaal en persoonlĳk zakendoen gaan in Deventer al geruime tĳd hand in hand. Inwoners en bezoekers van de 

binnenstad kunnen genieten van een ruim en veelzĳdig aanbod aan winkels, horeca, dienstverlening, historie en 

cultuur. En van een aantrekkelĳke openbare ruimte. De kwaliteit van deze sterke punten en de gunstige ligging van 

de stad met een prima infrastructuur zorgen voor positieve klantervaringen. Daardoor komen mensen graag naar 

Deventer. Niet alleen incidenteel, maar herhaaldelĳk of zelfs frequent.

Ingrid Deenen: “Fijn om te ondernemen, online en o�ine.” 
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Blikfang, webshop én winkel

“O�ine komt de collectie pas echt tot leven 

en kan ik door het persoonlĳke contact 

met klanten een nog beter advies op maat 

geven, samen met een optimale service. 

Behalve de lokale klantenkring weten ook 

mensen uit het hele land en zelfs uit België 

en Duitsland me te vinden. Zeker op dagen 

dat Deventer veel bezoekers ontvangt, 

zoals met het Dickens Festĳn of Deventer 

op Stelten”, vertelt zĳ.

Perfect pand

De fysieke winkel bestaat inmiddels drie 

jaar en de eigenaresse is er blĳ mee. “Het 

is een fĳne locatie en een perfect pand 

met ramen aan de voor- en achterkant, 

waardoor het assortiment goed tot zĳn 

recht komt. Veel mensen zoeken eerst 

op internet en komen vervolgens hier 

naartoe om persoonlĳk aankopen te 

doen. De collectie omvat cadeauartikelen, 

woonaccessoires en lifestyleproducten met 

één overkoepelend thema: tĳdloos design. 

Ik vind het belangrĳk dat mensen duurzame 

aankopen doen, waar ze jarenlang plezier 

van hebben. Daar let ik op bĳ het inkopen.”

Klantenbinding

Het spectrum aan producten van 

topmerken in Scandinavisch design 

leent zich bĳ uitstek voor zowel winkel- 

als onlineverkoop. Daarbĳ weet Ingrid 

Deenen niet alleen door haar deskundig 

advies in de directe omgang met klanten 

een goede reputatie op te bouwen, ook 

online transacties voorziet zĳ graag van 

een persoonlĳke noot. Dit en de gratis 

cadeauservice dragen bĳ aan een positief 

gevoel over de aankoop en dus aan 

klantenbinding.

Om blĳvend tegemoet te komen aan 

klantwensen gee� de onderneemster 

de nodige aandacht aan aanvulling en 

vernieuwing van het assortiment. Via haar 

uitstekende contacten met leveranciers 

van merken in heel Scandinavië, 

beursbezoeken en continue oriëntatie en 

alertheid online biedt zĳ producten aan 

die je niet overal tegenkomt. Daarmee 

slaagt ze erin haar klanten te verrassen 

en het zorgt bovendien voor een stabiele 

concurrentiepositie.

Ook iets online

“Iedere winkel zou eigenlĳk ook iets online 

moeten doen”, stelt Deenen. “Daarmee 

bedoel ik niet per se een volledige webshop, 

maar wel de mogelĳkheid voor klanten 

en geïnteresseerden om zich online te 

oriënteren. Dat hoort er gewoon bĳ, omdat 

steeds meer mensen gebruikmaken van 

het gemak van elektronische media. Over 

mĳn eigen concept van webshop én fysieke 

winkel ben ik in elk geval zeer tevreden.”

Haar (bestuurs)activiteiten in plaatselĳke 

ondernemersorganisaties vergen wel extra 

tĳd, maar zorgen ook voor extra energie. “In 

Deventer vind je veel kleine ondernemers. 

Die geven de stad met een hoge diversiteit 

aan producten en diensten economische 

kracht en sociale verbondenheid. Samen 

zĳn we sterk en bereiken we meer dan ieder 

voor zich. Kortom, er heerst hier een fĳn 

klimaat om te ondernemen. Online en zeker 

ook o�ine.”

Een voorbeeld van een geslaagde combinatie van digitaal en persoonlĳk zakendoen, ofwel webshop naast fysieke 

winkel, is Blikfang in de Nieuwstraat. Eigenaresse Ingrid Deenen, tevens bestuurslid van SDBM en VDBO, begon 

haar warenhuis met een breed aanbod van Scandinavisch design zo’n tien jaar geleden als online business. Maar 

het was van begin af aan haar bedoeling om daarnaast ook een echte winkel te openen, want dan creëer je volgens 

haar een complementaire wisselwerking.

Jongeren binden

Een geslaagde combinatie van online- 

en o�ine-activiteiten bĳ het winkelen 

en uitgaan is koren op de molen van de 

gemeente die met specifiek beleid veel 

moeite doet om jonge mensen ook na 

hun opleiding voor de stad te behouden. 

Door jongeren aan Deventer te binden 

zorg je voor een gezond en perspectiefrĳk 

evenwicht van de bevolking op langere 

termĳn. Als een heuglĳke indicatie noemt 

Brouwer de ruime verdubbeling van 

horecagelegenheden van rond de 60 in 

2000 tot zo’n 130 in 2022. “Dit laat zien dat 

je in Deventer prima kunt verblĳven en 

leven, als bezoeker en als bewoner.”

Goede samenwerking

Waar andere steden nog steeds worstelen 

met een geschikte visie op en een 

e�ectief beleid voor hun centra, hee� de 

aanpak in Deventer dus al tot de nodige 

successen geleid. Niet in de laatste plaats 

door de genoemde goede samenwerking 

en onderlinge verstandhouding tussen 

ondernemers, vastgoedeigenaren, 

bewoners en de gemeente. Zo is – 

ondanks de flinke groei van online 

shoppen – de leegstand van panden 

gedurende de laatste jaren afgenomen.

Online vindbaarheid

“Fysieke winkels blĳven belangrĳk”, 

aldus Brouwer. “Het is zaak om de 

voordelen van zowel o�ine als online op 

adequate wĳze te combineren.  

Zo bouw je een duurzame relatie op 

met klanten en prospects. In feite 

gaat het om een 24-uur-relatie met het 

publiek in de binnenstad. Aardig om te 

vermelden dat Deventer in een recent 

koopstromenonderzoek van Oost-

Nederland qua online vindbaarheid op 

nummer 1 stond. Dit vooral dankzĳ de 

inzet van Deventer Marketing. Maar 

we mogen niet op onze lauweren gaan 

rusten. We moeten scherp aan de wind 

blĳven zeilen om allerlei bedreigingen 

het hoofd te kunnen bieden. Dus: blĳven 

investeren, de collectiviteit versterken, 

nóg meer doen! Er is le�erlĳk veel werk 

aan de winkel.”



Kies voor een lokaal kerstcadeau met Dé Deventer Doet Pas
Het einde van het jaar is een mooi moment om je waardering te tonen voor 
medewerkers en relaties. Naast het traditionele kerstpakket is de cadeaukaart een 
populair geschenk. Hiermee kiezen je medewerkers, collega’s of relaties zelf het 
cadeau dat het beste bij hen past. 

Dé Deventer Doet Pas is een sympathiek alternatief voor alle landelijke 
cadeaukaarten. Shoppen bij je favoriete kledingwinkel, een boeketje kopen bij de 
bloemist om de hoek of lekker uit eten in je lievelingsrestaurant. Tegelijkertijd steun je 
de ondernemers die Deventer zo leuk maken. Je geeft jouw medewerkers, collega’s of 
relaties echt die lokale beleving. 

DEBBY VERHEIJEN
Eigenaresse Deventer Koekwinkel

“Dé pas die heel Deventer goed doet, 
daar doen wij natuurlijk aan mee. 

Krijgen wij lokale support, 
dan geven wij lokaal spaarvoordeel.” 

 

Het leukste cadeau om te geven en te krijgen
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Communicatie
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Dé Deventer Doet Pas  
liever online besteden?
Dé Deventer Doet Pas combineert 
uitstekend met Cadeaux à la Carte. De 
pas is bij plaatselijke ondernemers en in 
de webshop te verzilveren. Dat betekent 
nog meer keuze voor de ontvanger en is 
ideaal voor degenen die niet in (de buurt 
van) Deventer wonen. 

Dit online keuzecadeau biedt een ruim 
aanbod voor de muziekliefhebber, de 
keukenprins(es) en de klusser. Maar ook 
voor de wereldreiziger, de sportieveling 
en die collega met groene vingers. 

Kortom, er is voor elk wat wils!

Direct contact
Mail ons of bel op:
T: 088 538 70 70
E: kerst@dedeventerdoetpas.nl

De ontvanger kiest zelf zijn 
favoriete cadeau(s). Leuk om 
te geven, nog leuker om te 
ontvangen.

Cadeau

Ontdek het lokale aanbod

De pas wordt fysiek in de 
winkels gebruikt én is online 
te besteden in de webshop.

Online
Te besteden bij aangesloten 
horeca-, cultuur-, diensten- 
en retailondernemers.

Lokaal

Dé Deventer Doet Pas  |  088 538 7070   |  www.dedeventerdoetpas.nl
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Leden

Ontstaan na aanleiding van een 

duurzame pitch bĳ MKB Deventer

Tĳdens een pitchbĳeenkomst 

georganiseerd door MKB Deventer deed 

ko�ehandelaar Ando Tuinenga van Pure 

Africa  Co�ee een oproep dat hĳ naast 

verkoop van ko�e het residu graag ook 

weer wilde ophalen. Het is immers 

prima herbruikbaar. 

Michel: “ik hoorde hiervan en dat je er 

prima oesterzwammen op kon kweken. 

In samenwerking met Cambio – Circulus 

star�e hĳ op terrein van Cambio in 

een zeecontainer met de kweek van 

oesterzwammen. “Dit was pionierswerk 

want veel ervaring was er niet. Door trail 

& error kregen we dit vakmanschap onder 

de knie”. 

De eerste oogst werd aangeboden bĳ 

één van de bedrĳven waarde ko�eresidu 

werd opgehaald: het Volkshuis. Zĳ 

reageerden zeer verrast op het kistje met 

de oesterzwammen gekweekt op de eigen 

ko�eresidu. Als snel volgenden meer 

adressen waaraan geleverd kon worden.

Van Oesterzwammen naar vegan snacks

De verkoop van de oesterzwammen liep 

prima maar Michel zag potentie om deze 

hoger te verwaarden. Hoe gaaf zou het 

zĳn hier vegan snacks van te maken! In 

de keuken van Cambio werd gestart met 

een pilot hoe deze zelf te maken. Michel: 

“de pilot was geslaagd in de zin dat we 

snel in de gaten kregen dat dit veel te 

arbeidsintensief was. Reken maar uit: met 

vier mensen 4 dagen lang aan het 

werk en dan 500 bi�erballen hebben. 

Dat gaat het niet worden. Gelukkig 

vonden we een snackfabriek die 

onze oesterzwammen machinaal kon 

verwerken tot niet alleen bi�erballen, 

maar ook kroke�en en burgers. 

Davo Bier gee� volle smaak aan 

de bi�erballen

Een klein geheim van de overheerlĳk 

bi�erbal gee� Michel prĳs: “naast ragout 

van een 100% natuur product wordt de 

smaak ook bepaald door de toevoeging 

van het special bier Davo Darkness. Dit 

gee� de bekende volle en pi�ige smaak 

waar onze bi�erballen om bekend staan”. 

Verkoop door het hele land aan 

de betere horeca

Michel doet de verkoop zelf. Michel: 

“dit is ook het leukst om te doen. Ik 

maak gemiddeld één dag in de vrĳ om 

de betere horecazaken te bezoeken. De 

snacks gaan mee en we laten de horeca-

ondernemers zelf proeven. Dit werkt het 

best”. Begonnen werd met Deventer en 

omgeving. Dit leverde mooie klanten op 

als de Deventer Schouwburg, MEES, BRO, 

Chez Antoine�e, MIMIk en natuurlĳk 

DAVO Bieren. Daarna kwamen volgden 

andere regio’s. Zo levert Michel ook aan 

een cluster van restaurants in Leiden. Op 

dit moment worden gemiddeld zo’n 15.000 

snacks per maand geleverd aan ongeveer 

50 verkooppunten. Elk jaar groet het 

aantal verkooppunten gestaag. 

Succesvol project in Oeganda

Deventer hee� een jarenlange 

samenwerking met Oeganda. Via Ruud 

Boon van Deventer Ko�e raakte Michel 

hierbĳ ook betrokken: “Oeganda is een 

belangrĳke ko�eproducent. Tegelĳk is 

er nog veel armoede onder de kleine 

ko�eboeren. 

BransBest verkoopt vegan 
snacks én relatiegeschenken
Michel Brans star�e in 2018 met het kweken van oesterzwammen 

op ko�eresidu. Na pionierswerk hierin te hebben verricht is dit 

doorgegroeid naar de productie van vegan snacks met als basis 

ingrediënt oesterzwammen. Daarnaast focust Michel zich op duurzame 

bewustmaking. De kweekset voor oesterzwammen is daarbĳ een prachtig 

hip en duurzaam relatiegeschenk’
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Ruud Boon komt via stichting Kinderen 

van Uganda al 25 jaar in Uganda en 

besloot op enig moment ko�e te gaan 

importeren en in Nederland het merk 

Deventer Ko�e te starten. De inkomsten 

hieruit vloeien voor 100% terug richting 

Uganda in de vorm van trainingen. 

We ontdekten dat je op het afval van de 

ko�ebes je prima oesterzwammen kon 

kweken. In Oeganda kweken nu 90 kleine 

ko�eboeren nu ook oesterzwammen 

hierop. Een aantal idealen komen hier 

mooi samen: circulair ondernemen, 

beter voedsel en het realiseren van ene 

extra inkomstenbron voor de lokale 

ko�eboeren. De idealist in mĳ wordt hier 

helemaal blĳ van”.

De thuiskweekset voor bedrĳven 

en particulier

Het nieuwste product van Brans Best is 

de thuiskweekset van Oesterzwammen 

op je eigen ko�eresidu. MakersDen 

ontwierp een zel�weekset, ook wel 

growkit en maakt ze uit hout met behulp 

van een lasersnĳder. Verder is aanwezig 

handleiding, zakje met sporen van 

paddenstoelen, afsluitstrip en natuurlĳk 

de handleiding. Je hoe� alleen zelf nog 

ko�eresidu bĳ te voegen en dan start de 

groei. Na gemiddelde vĳf weken kon je 

de eerste oesterzwammen oogsten. 

Na de oogst kun je de set hergebruiken. 

Je hoe� alleen maar nieuwe sporen bĳ 

te bestellen.

Bestellingen uit binnen- 

en buitenland

Via de eigen website en Bol.com worden 

de thuiskweeksets veelal verkocht. Veel 

gaat naar particulieren, maar bedrĳven 

gebruiken dit ook als relatiegeschenk. 

Er zĳn ongeveer 1.000 sets verkocht en 

daar zi�en soms bĳzondere adressen bĳ. 

De grootste order was 200 stuks en dit 

moest naar adressen over de hele wereld 

verzonden worden. 

Gratis logo graveren vanaf tien stuks

Michel ziet dat bedrĳven ook zichtbaar 

hun duurzame ambities willen uitdragen. 

De thuiskweekset is een prima instrument 

daarbĳ. Je gebruik afval als grondstof en 

je stimuleert gezond en vooral ook lekker 

eten. Je gee� de thuiskweekset een 

persoonlĳk touch door je bedrĳfslogo op 

de box te laten graveren. 

Bestellen vanaf 13 euro!

Je kunt de complete thuiskweekset 

bestellen vanaf 13 euro voor de 

kleine kweekset en vanaf 20 euro 

voor de growkit large. Vanaf 10 stuks 

gepersonaliseerd verkrĳgbaar. Bĳ 

grotere afnamen kan de prĳs lager 

uitvallen. Gun jezelf en je relaties dit 

duurzame en circulaire cadeau en 

bestel deze op www.bransbest.nl. 
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Op vrĳdag 1 september jl. was de grote zaal van het Van der Valk Hotel 

het decor voor de eerste ledenavond van MKB Deventer. met 125 

aanwezige leden was de avond uitverkocht en zĳ genoten van een 

exclusief achtgangen diner, de verrasingsact, live muziek en uiteraard 

elkaars gezelschap. 

We kregen tĳdens en na afloop van de avond heel veel leuke en enthousiaste reacties 

binnen. Dit sterkt ons om hiermee door te gaan. Voor 2024 gaan we de ledenavond 

wederom programmeren, waarschĳnlĳk in dezelfde periode als dit jaar.

De formule van een feestavond blĳ� gehandhaafd, de behoe�e hieraan was groot. 

We opteren in 2024 voor een wat grotere opzet opdat we meer leden op de avond kunnen 

accommoderen dan de maximale 125 gasten van dit jaar. 

Heb je ideeën die je hier graag hiervoor wil inbrengen? Wĳ horen het graag! 

Wĳ zien je graag (terug) op de MKB Feestavond. 

Eerste ledenavond 
MKB Deventer 
smaakt naar meer
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altios.nl info@altios.nl

Altios verbindt Deventer

24/7 helpdesk:

telecom ICT glasvezelcloud

0570 627 077
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Dennie Pasman, mede-eigenaar en 

vooraanstaand specialist van Vsee Search 

Marketing, is verantwoordelĳk voor de 

operations binnen het bedrĳf. Met zĳn 

uitgebreide kennis en ervaring komt 

hĳ naar de ledenvergadering van MKB 

Deventer om de feiten en fabels rondom 

ChatGPT te ontrafelen.

Wat kunt u verwachten?

·  Een onthullende introductie over AI  

en ChatGPT.

·  Praktische do’s en don’ts voor bedrĳven  

in het MKB.

·  Echte voorbeelden van hoe 

ChatGPT kan worden ingezet, niet 

alleen in online marketing maar in 

diverse bedrĳfssectoren, inclusief 

personeelswerving.

Mis deze kans niet!

Sluit u aan bĳ ons op de ledenvergadering 

van MKB Deventer en ontdek zelf of AI en 

ChatGPT slechts een ‘hype’ zĳn of echte 

game-changers voor uw bedrĳf.

ChatGPT in het MKB

Hype of Game-change?

Hee� u al gehoord van kunstmatige intelligentie (AI) 

en ChatGPT, maar bent u nog niet overtuigd van de 

impact ervan op uw bedrĳf? Of misschien is dit de 

eerste keer dat u ervan hoort? In een wereld waar 

technologische ontwikkelingen soms als ‘hypes’ 

worden bestempeld, nodigen we u uit om te ontdekken 

hoe AI en ChatGPT daadwerkelĳk het verschil 

kunnen maken. Deze technologieën bieden niet 

alleen kansen voor groei en e�ciëntie, maar ook voor 

kwaliteitsverbetering, personeelsontwikkeling én het 

werven van nieuw talent.

Netwerkevent

Meld je aan via 

de QR code: 

Bĳ Vsee Search Marketing hebben 

we ChatGPT op een pragmatische 

manier geïmplementeerd, waardoor 

het toepasbaar is voor een breed 

scala aan bedrĳven. Bent u klaar om 

de potentie van deze technologie 

voor uw bedrĳf te ontdekken?

Maandag 20 november 2023

Aanvang 19.00 uur en  

aansluitend ChatGPT
bij theater MIMIK in Deventer

Dennie Pasman
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Ontstaan 

Gerard Mulder star�e zĳn carrière al vroeg 

in de elektrotechniek. Gerard: “ik star�e 

als elektricien en mĳn laatste functie in 

loondienst was bedrĳfsleider. Ik had altĳd 

al de drive om voor mezelf te beginnen 

en op mĳn 26ste besloot ik de stap naar 

zelfstandigheid te ze�en. We starten in 

1987 in Wesepe met als corebusiness 

elektrotechniek. Dit veranderde twee jaar 

later toen we loodgietersbedrĳf Loman in 

Deventer overnamen. Ik ben direct daarna 

op bĳscholing gegaan om mĳn kennis 

op loodgietersvlak bĳ te spĳkeren”.  Dit is 

prima gelukt en het bedrĳf groeide gestaag 

in omvang. Vanwege de groei, het bedrĳf 

telde inmiddels 15 medewerkers) werd 

in 1995 besloten tot nieuwbouw aan de 

Industrieweg.

Baderie Mulder als tweede 

bedrĳfsactiviteit

Een nieuw hoofdstuk van het bedrĳf 

werd in 1997 geschreven. Onder de 

naam ‘Baderie Mulder’ werd een tweede 

bedrĳfsactiviteit gestart. Baderie Mulder 

richt zich hoofdzakelĳk op de particuliere 

markt met luxe sanitair voorzieningen 

en tegels. De nadruk ligt hierbĳ op het 

‘Ontwerpen en bouwen van badkamers’. 

Aan de industrieweg bevind zich een grote 

showroom waar de lie�ebbers van mooie 

badkamers zich kunnen uitleven. 

Alles onder één dak beschikbaar

In de loop der jaren geroeide het bedrĳf 

autonoom en door overnamen tot een 

veelzĳdig bedrĳf van veertig medewerkers. 

De kracht zit in het totaal aanbod op het 

gebied van elektrotechniek, beveiliging, 

communicatie, klimaatbeheersing, CV, 

sanitair en loodgieterswerk. Bĳ Mulder 

Installatietechniek is dit alles met één 

aanspreekpunt beschikbaar. Geen 

afstemming met allerlei onderaannemers, 

maar alles met eigen mensen. 

Dit is de nieuwe rubriek in het MKB Magazine. We maken mooie portre�en 

van familiebedrĳven in Deventer. Deze keer is het Zo vader zo zoon, maar 

een volgende keer kan het Zo vader zo dochter, of zo moeder zo zoon 

worden. In deze editie zĳn we in gesprek met Gerard en Chris Mulder van 

Mulder Installatietechniek. 

Zo vader zo zoon: 
Mulder Installatie
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Er wordt gewerkt in kleine teams met 

snelle en directe communicatie. Met de 

meeste klanten zĳn langdurige relaties 

aangeknoopt. Het merendeel zit in de 

buurt, tot maximaal een uur rĳden. 

Al vroeg opgevoed met het bedrĳf

Sinds 2022 is zoon Chris Mulder (31 jaar) 

mede-eigenaar geworden van het bedrĳf. 

We vragen Chris hoe dit gegaan was: 

“ondernemen is geen van 9 tot 5 baan, dus 

van kinds af aan kreeg ik al veel mee over 

het bedrĳf. De gesprekken aan tafel gingen 

natuurlĳk ook veel over het bedrĳf”.  Kreeg 

moeders daar niet een beetje genoeg van?, 

stelt de interviewer als vraag. “Zĳ zit ook 

in het bedrĳf”, is het nuchtere antwoord. 

Chris koos voor een brede opleiding in 

de techniek. Dat werd o.a. Technische 

bedrĳfskunde, E-installatietechniek en 

W- installatietechniek. Het bloed kroop al 

snel naar het bedrĳf toe en na afronding 

van zĳn studie kwam Chris terecht bĳ 

Mulder Installatietechniek. 

Prima taakverdeling

In het bedrĳf wordt naast technisch beheer 

ook veel projectmatig gewerkt. Zowel 

Gerard als Chris fungeren als projectleider 

van een aantal van deze projecten. 

Vanaf het eerste begin: het maken van 

de calculaties tot en met de uitvoering 

is de projectleider verantwoordelĳk. 

Gerard en Chris hebben zo elk hun eigen 

projecten waar ze verantwoordelĳk voor 

zĳn. De sport en uitdaging is daarbĳ is 

de medewerkers op tĳd op je project 

ingepland te krĳgen. Gerard: “we proberen 

dit in overleg met het projec�eam zo goed 

en snel mogelĳk te plannen en soms hee� 

de ene projectleider wat meer geluk dan 

de ander, haha”. Tot echte strĳd levert dit 

niet: “we komen er altĳd wel uit”. We zĳn in 

deze krappe arbeidsmarkt zuinig op onze 

klanten, we nemen alleen nieuwe klanten 

aan als dit werk voor onze bestaande 

klanten niet in de weg zit.

Onze medewerkers zĳn de trots van 

het bedrĳf

Zowel Gerard als Chris prĳzen de 

inzet kennis en kunde van hun veertig 

medewerkers. Zĳ zĳn het hart van ons 

bedrĳf en onze ambassadeurs die op de 

locaties van onze klanten aan het werk zĳn. 

We genieten als we complimenten krĳgen 

na afronding van elke klus. Groot of klein 

maakt niet uit. Naast het vakmanschap 

wordt ook vaak genoemd: “ne�e jongens 

bĳ Mulder”. Ze zien er verzorgd uit, werken 

netjes en laten geen rommel achter. Voor 

ons normaal, maar kennelĳk niet voor 

iedereen. 

Toekomst ziet er goed uit

De toekomst ziet er goed uit. Beide 

ondernemers houden ervan om beheerst 

te groeien. Je houdt dan het overzicht en 

klanten en personeel hebben dan geen 

last van groeistuipen. Daar voelen we 

ons het pre�igst bĳ. Het is wel uitdagend 

om in deze krappe arbeidsmarkt aan 

goed personeel te komen. Tot nu toe 

lukt dit nog goed. We investeren veel in 

opleidingen voor ons personeel en zĳn 

ook een gewild stageadres. Gekoppeld aan 

de familiaire werksfeer maakt dat we een 

aantrekkelĳke werkgever zĳn met vaak 

lange dienstverbanden.  Een wens voor de 

toekomst is een grotere bedrĳfsruimte. Als 

de huidige gestage groei zich voort blĳ� 

ze�en is een grotere bedrĳfsruimte nodig. 
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Vanaf heden is het mogelijk om
te adverteren op onze website
Wil je e�ectief en lokaal goed zichtbaar zĳn? 

Maak dan gebruik van onze advertentiemogelĳkheden. 

Zowel voor leden als voor niet leden hebben we verschillende opties voor extra 

zichtbaarheid. We nemen de nieuwe banners op in onze kanalen die willekeurig getoond 

worden aan bezoekers van de website. Ook is het mogelĳk om een advertentie in onze 

email nieuwsbrief te plaatsen.

Advertenties & tarieven

Bereik jouw doelgroep via MKB Deventer

Wil je effectief adverteren en lokaal zichtbaar zijn? Maak dan gebruik van onze advertentiemogelijkheden. 
Zowel voor leden als voor niet leden hebben we verschillende opties voor extra zichtbaarheid. We nemen de 
banners op in onze kanalen die willekeurig getoond worden aan bezoekers van de website of lezers van de 
nieuwsbrief. 

Wil je effectief adverteren met onze advertentiemogelijkheden?  
www.mkbdeventer.nl/adverteren

Alle bedragen zijn excl. BTW.

Advertentieruimte Formaat Niet leden* Leden*

Advertentiebanner homepage 1620 x 400 px € 380,- per maand € 190,- per maand

Advertentiebanner overige pagina’s 1200 x 300 px € 190,- per maand € 85,- per maand

Advertentiebanner blogpagina 640 x 360 px € 300,- per keer € 150,- per keer

Advertentie E-mail nieuwsbrief 850 x 300 px € 50,- per keer € 50,- per keer

Aantal impressies
Benieuwd hoeveel bereik je kunt verwachten? 

Onderstaand staan de gemiddelde impressies van onze 
kanalen weergegeven.  

Advertentieruimte Views

Advertentiebanner homepage 1340 per maand

Advertentiebanner overige pagina’s 275 per maand

Advertentiebanner blogpagina 270 per maand

Advertentie E-mail nieuwsbrief 1150 per maand

Wil je e�ectief 

adverteren met onze 

advertentiemogelĳkheden? 

Meld ja aan op 

www.mkbdeventer.nl/adverteren



45

J&J Verskoeriers  |  Leigraaf 51 , Twello  |  0571 27 16 66   |  www.verskoeriers.comLeden

Waar het bedrĳf begonnen is met 2 

koelbussen is J&J Verskoeriers inmiddels 

uitgegroeid naar een transportbedrĳf 

met een wagenpark van 23 voertuigen. 

Het wagenpark bestaat uit sprinters, 

meubelbakken bakwagens en een 

trekker- oplegger. De core-bussiness 

is geconditioneerd transport. Wat veel 

gedacht wordt is dat dit enkel gekoeld 

transport is. Echter is in de winter 

verwarmd transport misschien nog wel 

belangrĳker. Denk bĳvoorbeeld aan 

etenswaren. Deze moeten op 4 graden 

vervoerd worden. Als het buiten vriest 

betekent dit dat in de voertuigen tot 4 

graden verwarmd moet worden. Meerdere 

voertuigen hebben twee compartimenten. 

Hiermee kan in één voertuig een gedeelte 

bevroren vervoerd worden en een gedeelte 

boven 0 graden vervoerd worden. 

Naast geconditioneerd transport weten 

klanten ons ook voor andere soorten 

transport te vinden. Denk hierbĳ 

bĳvoorbeeld aan vervoer van gevaarlĳke 

goederen (ADR). Daarnaast is er veel 

vraag naar een klepbus. Hiermee kan een 

chau�eur zelfstandig lossen bĳ de klant 

doormiddel van de laadklep in combinatie 

met een pompwagen. Door middel van 

gps-signaal, een foto en een handtekening 

wordt er aangegeven waar de zending is 

afgeleverd. Klanten kunnen via ons systeem 

de zendingen real time volgen en krĳgen 

een melding als een zending is afgeleverd.

De afgelopen jaren is er veel veranderd 

in de Transport. Zo moet er rekening 

gehouden worden met milieuzones. 

Daarnaast is het voor J&J Verkoeriers 

ook belangrĳk om te investeren in 

duurzaamheid. Daarnaast is deze 

duurzaamheid ook belangrĳk om in de 

toekomst op elk adres te kunnen blĳven 

komen om goederen af te leveren. 

Om deze reden is J&J Verskoeriers in 

samenwerking met klanten bezig om een 

elektrisch vervoer te kunnen realiseren.   

In 2024 verwachten we de eerste 

elektrische sprinter waarmee 

geconditioneerd transport mogelĳk is 

voor de korte afstand ri�en. Voor de lange 

afstandsri�en wordt gebruik gemaakt 

van alternatieve brandsto�en.

Mocht je opzoek zĳn naar een 

transportpartner of wil je weten  

wat de mogelĳkheden zĳn? 

Neem gerust contact op!

We keep it cool, 
we keep it frozen, 
we keep it warm
J&J Verskoeriers uit Twello is in 2008 door Jan en Jose Overmars opgericht. 

Waar zĳ met 2 auto`s begonnen zĳn is J&J Verskoeriers inmiddels een 

veelzĳdig koeriersbedrĳf gespecialiseerd in geconditioneerd transport. 

Omdat het bedrĳf op de oude locatie te groot werd is J&J Verskoeriers in 

2020 verhuisd naar de Leigraaf in Twello. Sinds 1 januari 2023 hee� Tom 

Overmars dit familiebedrĳf overgenomen. Samen met de planning en de 

40 chau�eurs wordt elke uitdaging zowel in Nederland als in de rest van 

Europa opgepakt. 
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Initiatief van en door ondernemers

De Gasfabriek is eind 2015 gestart met 

een paar enthousiaste ondernemers, 

die een droom hadden om in de oude 

gebouwen op het Gasfabriek terrein een 

ecosysteem te creëren waarin mensen met 

innovatieve ideeën de mogelĳkheid krĳgen 

om een bedrĳf te starten. Samenwerken, 

elkaar inspireren, helpen en uitdagen, was 

daarbĳ het belangrĳkste uitgangspunt. 

Het bleek een succesvolle aanpak. De 

Gasfabriek trekt inmiddels kennis- en 

innovatietalenten èn bedrĳven die willen 

innoveren uit het hele land aan.

Daarom wil de Gasfabriek doorgroeien 

in het gebied tussen sluis en snelweg. 

Innovatie blĳ� daarbĳ het centrale thema, 

met een focus op informatietechnologie 

als kennisdomein. Het streven is om de 

campus te vullen met IT-technologie, 

creatieve beroepen, cultuur en 

ondernemerschapsonderwĳs.

Start-up center

De Gasfabriek is inmiddels een begrip in 

Deventer en daarbuiten. De ondernemers 

op het terrein en de startups van het 

Business Innovation Campus vormen 

gezamenlĳk een ecosysteem en cultuur. 

De bedrĳven werken onderling veel samen 

en inspireren elkaar tot groei. Codidact 

faciliteert een ontwikkelomgeving waarin 

studenten, jong ondernemers maar 

ook bedrĳven kunnen nadenken over 

én experimenteren met innovatieve 

IT-technologie die leiden tot nieuwe 

producten, nieuwe business modellen 

en nieuwe startups. Dit alles hee� ertoe 

geleid dat steeds meer startups zich op 

de Gasfabriek willen vestigen en scale-ups 

hier willen doorgroeien.

Mooie voorbeelden van “Idee naar BV”  

IT-start-ups die zĳn ontstaan zĳn: Risk 

Challenger (25 �e), Transitiemakelaars (5 

�e), TĳdLab (10 �e) en Inversable (17 �e). 

Speciale vermelding ook voor vestigers van 

het eerste uur op de Gasfabriek. Mapgear 

Ambitieuze 
Gasfabriek verlegt de 
grenzen nog verder 
De succesvolle innovatiecampus van de Gasfabriek groeit door en hee� 

ambities voor de nabĳe toekomst. Er vinden volop bouwactiviteiten plaats 

op het terrein van de Gasfabriek en het mooie is dat er nog meer aankomt. 
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en Programic zĳn klein gestart en tellen nu 

beiden elk ongeveer 15 medewerkers. 

Deventer hee� de meeste IT-

bedrĳven per hoofd van de bevolking 

in Nederland

Op dit moment zi�en nu nog meerdere 

veelbelovende IT-proposities in het 

start-up ontwikkeltraject. Dit zal op korte 

termĳn doorgroeien naar meer. Zo voegt 

het Business Innovation Campus veel 

waarde toe aan Deventer IT-stad met 

nieuwe en bĳzondere spelers op de markt. 

Niet voor niets hee� Deventer de meeste 

IT-bedrĳven per hoofd van de bevolking van 

Deventer. MKB Deventer hee� enkele jaren 

terug hiervan een IT-magazine gemaakt 

met daarin 50 portre�en van bĳzondere 

bedrĳven. De Gasfabriek voegt daar 

nieuwe succesverhalen aan toe. 

Bouw vĳfde gebouw is gestart

Omdat de vier gebouwen op het Gasfabriek 

terrein zelf inmiddels helemaal vol zi�en 

is in januari 2022 het voormalige kantoor 

van de Gasunie aan de overzĳde van de 

straat overgenomen. Na verwerving van dit 

nu geheel gevulde Gasuniegebouw is het 

tĳd voor een volgende stap. De Gasfabriek 

hee� een optie op het naastgelegen 

terrein van Hartenaasje. De bouw van 

een zesde gebouw (Gebouw X) (ruim 

2.000 m2 verdeeld over vier bouwlagen) 

is inmiddels gestart. Naar verwachting zal 

deze medio 2024 opgeleverd worden. Het 

huidige kantoor van MKB Deventer zal 

hier ook naar verhuizen, tezamen met het 

Ondernemershuis. 

Bouw op vrĳe kavels is ook gestart

Aan de Ĳsselzĳde van het terrein zĳn 

diverse ondernemers druk bezig met de 

bouw van hun nieuwe bedrĳfspanden. 

Zo bouwen de Space Cowboys in 

de stĳl van een Amerikaanse Barn 

hun kantoor en werkplaats voor de 

objecten in de openbare ruimte die ze 

ontwerpen en bouwen. Interieurbedrĳf 

Carlos in Huis bouwt een toonzaal voor 

buitenmeubilair, werkplaatsen en magazĳn. 

Grondwaterbedrĳf Ritsema is ook bĳna 

klaar met hun nieuwe bedrĳfshal voor 

grondboor- en geothermiesystemen.

Uitbreiding naar S-Park

Om ruimte te bieden voor verdergaande 

groei kĳkt de Gasfabriek ook naar het 

aangrenzende voormalige AKZO terrein 

van S-Park. Dit voormalige AKZO-terrein 

is van nature een productiefaciliteit met 

verschillende gebouwen, installaties in 

diverse milieuklassen. Daarmee is zĳ uniek 

en interessant ook voor bedrĳven die net 

iets meer nodig hebben dan een reguliere 

milieuklasse. De huidige eigenaar HMO wil 

het terrein geschikt maken voor nieuwe 

bedrĳven en die in eerste instantie in eigen 

beheer realiseren. 

Drie hectare ruimte voor 

kleinschalige productiebedrĳven

Dit oude AKZO terrein is een aantrekkelĳke 

vestigingsplek voor de verhuur van kleinere 

bedrĳfsunits aan startende producerende 

bedrĳven. Deze ondernemers investeren 

eerder in verdere ontwikkeling van 

hun bedrĳfsproces of product dan in 

huisvesting. Een plek die ook aansluit 

op de activiteiten binnen De Gasfabriek. 

Dat is een goed begin. Nieuwbouw 

wordt gecombineerd met hergebruik van 

bestaande panden. Renovatie waarbĳ 

het productieverleden van het gebied tot 

zĳn recht komt gaat hand in hand met 

bĳzondere nieuwbouw. De Gasfabriek 

hee� een optie genomen om drie hectare 

grond (van de acht in totaal) aanpalende 

aan de huidige gronden van De Gasfabriek 

in ontwikkeling te nemen. 

Ruimte voor 10.000 m2 extra

Daar is ruwweg ruimte voor 10.000 

m2 bedrĳvigheid aan kleinschalige, 

innovatieve, ambachtelĳke, creatieve  

en technische productiebedrĳven.  

Zĳ kunnen een bedrĳfsruimte huren in 

bestaande panden of nieuwbouw. De 

karakteristieke oude productiegebouwen 

en bovengrondse leidingen bepalen samen 

met eigenzinnige nieuwbouw de moderne, 

industriële uitstraling. Deze leidingen 

worden met een eigentĳdse touch 

omgebouwd tot terreinverlichting.

Waterstof productie op voormalig 

AKZO-terrein

Eén invulling van het voormalige AKZO-

terrein is al wel bekend. Momenteel loopt 

een kleinschalige pilot voor waterstof als 

alternatieve energiebron op het bestaande 

Gasfabriek terrein. Dit gaat op het nieuwe 

terrein in een opschaling terug komen. Op 

het terrein staan al veel zonnepanelen en 

dat gaat (mede) de bron worden voor de 

opwek van groene waterstof. 

Fi�ershuis wordt ook aangepakt

Het voormalig Fi�ershuis aan de 

straatzĳde van het Gasfabriek terrein zal na 

verwerving ook aanpakt worden., Dit kleine 

karakteristieke huisje wordt uitgebouwd 

met een architectonische bedrĳfsruimte 

aan de achterzĳde. In 2025 wordt de 

oplevering van deze ontwikkeling voor 

vestiging van scale-upbedrĳven verwacht. 

Nog even geduld

De campus van vandaag is vol en er zĳn 

wachtlĳsten. De Gasfabriek huisvest meer 

dan 70 bedrĳven, is gastheer voor 80 á 

100 kleine en grote events per maand, 

biedt werk aan meer dan 400 mensen en 

wil niets liever dan bedrĳven die nu op de 

wachtlĳst staan de mogelĳkheid bieden om 

aan te sluiten en gebruik te maken van het 

ecosysteem. Nog even geduld en dan komt 

er ruimte!
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Merkspecialist bij Factor 12

Martijn Gillijns

Een sterk 
werkgeversmerk 
is als een magneet
Heb je iemand wel eens gevraagd voor welk merk 

hĳ of zĳ liefst zou willen werken? Grote kans dat 

diegene een bedrĳf als Google noemt. Maar waarom 

hebben dit soort merken als werkgever zo’n enorme 

aantrekkingskracht? En belangrĳker nog: hoe bouw je 

zelf, als mkb’er, zo’n sterk werkgeversmerk? 

De kracht van het werkgeversmerk

Het grootste voordeel van een sterk werkgeversmerk 

is dat het de zoektocht naar personeel en het 

behouden van werknemers vereenvoudigt. Een 

aantrekkelĳk werkgeversmerk werkt als een magneet. 

Het zorgt ervoor dat werknemers graag voor je 

willen werken, daardoor loyaler zĳn en langer aan 

je organisatie verbonden blĳven. Pre�ig, want zo 

houd je talent aan boord en ben je als ondernemer 

minder tĳd kwĳt aan werven, inwerken en opleiden. 

Met onze huidige, krappe arbeidsmarkt kan een sterk 

werkgeversmerk dus veel voor je betekenen.  

Meer dan het product 

Om dat te bereiken, moet je merk wel om meer 

dan een product of dienst draaien. Een sterk 

werkgeversmerk hee� duidelĳke cultuurwaarden 

die niet alleen de klant, maar óók de werknemer 

aanspreken. Een (toekomstige) werknemer kan en 

wil zich - dat is die aantrekkingskracht – daarom 

maar al te graag verbinden met het DNA, de cultuur, 

waarden en ambities van je organisatie. Google is 

daar een uitstekend voorbeeld van. Eén van hun 

cultuurwaarden is innoveren, dus mogen werknemers 

twintig procent van hun tĳd besteden aan innovatie! 

Hoe zorg je ervoor dat een talent jouw bedrĳf 

kiest en niet dat van de concurrent?

Cultuurwaarden

Op een krappe arbeidsmarkt wil je opvallen, dus is het 

belangrĳk om te weten wat jouw organisatie uniek 

maakt. Hoe zorg je ervoor dat een talent jouw bedrĳf 

kiest en niet dat van de concurrent? En wat gaat je 

medewerker straks ervaren als hĳ of zĳ voor jouw 

organisatie werkt? 

Antwoorden op dit soort vragen leiden je naar je 

cultuurwaarden: datgene wat jĳ belangrĳk vindt 

in je onderneming. ‘Vakmanschap’ bĳvoorbeeld, 

‘duurzaamheid’ of ‘teamgevoel’. Op die waarden wil 

je de nadruk leggen in je employee branding. 

En die wil je terug laten komen in de ervaring van je 

werknemers. Bĳvoorbeeld in wervingscampagnes 

of het sollicitatie- en onboarding-proces.  

Neem je personeel mee

Samen zĳn cultuurwaarden één ingrediënt van een 

sterk werkgeversmerk. Andere, krachtige elementen 

zĳn de meningen en ervaringen van je werknemers. 

Die vormen de basis voor een authentiek 

werkgeversverhaal dat eerlĳk, oprecht en transparant 

is. Een verhaal dat je ook waar kunt maken nadat je 

sollicitant zĳn of haar contract hee� getekend. 

Dat is precies waarom ik mĳn werknemers betrek 

bĳ (bĳna) alles wat ik doe. Werknemers kunnen als 

geen ander aangeven waarom het bĳ jou pre�ig 

werken is (en waarom niet). In mĳn geval zĳn zĳ de 

ambassadeurs van het merk Factor 12. Niet alleen 

naar potentiële werknemers, maar ook richting 

klanten. Het mes snĳdt dus aan twee kanten als je 

kiest voor (eerlĳke) employee branding. 

Dialoog

Je hebt het zelf waarschĳnlĳk al ervaren: de vraag 

naar personeel is groot en werkzoekenden hebben 

de banen voor het oprapen. Als werkgever een 

duidelĳk en onderscheidend verhaal vertellen is dus 

belangrĳker dan ooit. De eerste stap? Ga in gesprek 

met je werknemers. Ontdek via hen hoe sterk jouw 

werkgeversmerk eigenlĳk is. Je staat versteld van de 

inzichten die je straks hebt verzameld. 
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BPS Real Estate  |  bpsrealestate.nl

Het gebouw wordt gerealiseerd op een 

perceel van circa 27.553 m² en krĳgt een 

totaal vloeroppervlakte van 18.850 m² 

BVO, bestaande uit een warehouse van 

circa 15.850 m², een mezzanine van 

circa 1.970 m² en een kantoor van circa 

1.030 m². Vanuit de kantoren ontvouwt 

zich een prachtig uitzicht over de Ĳsel 

met op de achtergrond het silhouet van 

de stad Deventer.

Dit nieuw te ontwikkelen warehouse krĳgt 

het duurzaamheidscertificaat BREAAM 

‘excellent’, waardoor het warehouse aan 

hogere duurzaamheidseisen voldoet dan 

het bouwbesluit.  De omgevingsvergunning  

is zo goed als gereed en zal binnenkort 

worden aangevraagd.

Er is al serieuze belangstelling vanuit 

de markt en geïnteresseerde partĳen 

kunnen zich melden bĳ de ontwikkelaar 

BPS Real Estate. 

Ontwerp distributiecentrum 
Teugseweg Deventer

Aan de rand van Deventer, De poort van Deventer, wordt een nieuw te 

ontwikkelen logistiek warehouse gerealiseerd. De realisatie vindt plaats 

door BPS Real Estate. Palazzo hee� voor de locatie aan de Teugseplas te 

Deventer een ontwerp gemaakt voor een hypermodern distributiecentrum 

gelegen aan de uiterwaarden van de Ĳssel. 

Ontwikkeling
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In het centrum van Twello star�e Bianca Rooks begin 2023 een 

kleinschalige, sfeervolle sportstudio exclusief voor vrouwen. 

Bĳ Bdynamic draait het om een 30 minuten circui�raining voor 

vrouwen die willen werken aan kracht, uithoudingsvermogen, 

energie en vitaliteit. Het is een combinatie van cardio- en 

krach�raining op 9 diverse fitnesstoestellen, gevolgd door een 

stretchprogramma.

Gedurende de 30 minuten work-out, komen alle grote 

spiergroepen aan bod en je traint dankzĳ de hydraulische 

techniek altĳd met de juiste weerstand. Om de 45 seconden 

wissel je van oefening en dat maakt de training nooit saai. Jong 

en oud weten de weg naar Bdynamic goed te vinden. Bianca: 

“ons jongste lid is 12 jaar en komt gezellig samen met haar 

moeder en onze oudste deelnemer is 77 jaar. Wĳ geven veel 

persoonlĳke aandacht en dat wordt erg gewaardeerd, vrouwen 

komen graag naar ons toe”.

www.bdynamic-twello.nl

Bianca Rooks

Eigenaresse Bdynamic

Angelique is structuurcoach in Twello. Ze helpt ondernemers 

met het aanbrengen van structuur in hun werk. Angelique 

hee� jarenlang gewerkt als virtueel assistent en webassistant. 

Daarbĳ nam ze bĳ ondernemers veel taken uit handen. Het is 

daarbĳ essentieel om gestructureerd te werk te gaan en dat 

ontbrak er bĳ veel ondernemers nog wel eens aan. 

In haar coaching trajecten helpt Angelique je om een systeem 

te vinden dat bĳ jou past. Ze luistert naar jouw behoe�en en 

helpt je om realistische doelen te stellen, het opze�en van een 

e�ectieve planning of het beter beheren van digitale bestanden.

Het resultaat is productiever werk, betere werk-privébalans, 

vermindering van stress en verhoging van het werkplezier. 

Angelique hee� hiervoor unieke tools tot haar beschikking, dat 

maakt dat klanten de weg naar Twello goed weten te vinden.

www.angeliquevĳge.nl

Sinds juni hee� Chocolate Stories haar deuren geopend aan 

de Lange Bisschopstraat 59. De nieuwe winkel, de chocolade-

bibliotheek, richt zich met eigen chocoladeproducten op de 

cadeaukoper en chocoladefan. Het concept draait om delen en 

om verhalen. Een verwĳzing naar de boekentraditie van de stad.

Eigenaren Marleen Kelderman en Peter Zwaans wilden wat 

toevoegen aan de traditionele chocoladeverpakking, zodat het 

nóg leuker is om cadeau te doen. Daarom hebben ze boeken 

met chocolade gemaakt rond een thema van smaken. Aan het 

cadeau kun je een berichtje toevoegen op een boekenlegger. 

Daarmee deel je niet alleen de chocolade, maar ook een 

persoonlĳke boodschap.

Daarnaast is er voor bedrĳven uit Deventer een speciale 

‘Groeten uit Deventer’ verpakking ontworpen. Een prachtig 

relatiegeschenk die ook nog eens te personaliseren is. 

www.chocolatestories.nl

Angelique Vijge

Marleen Kelderman en Peter Zwaans

Structuurcoach

Chocolate Stories

Nieuwe leden uitgelichtLeden



51

Vindstages.nl: een stageportaal voor Salland & StedendriehoekHRM

Werkwĳze

De student is op vindstages.nl zelf aan 

zet. Hĳ / zĳ gee� het niveau van zĳn / 

haar opleiding aan (van praktĳkonderwĳs 

t/m Universiteit) en vervolgens opleiding 

en gewenste gemeente. Vervolgens 

verschĳnen de profielen (foto en tekst) 

van de bedrĳven die aangeven de 

combinatie van niveau en opleiding graag 

te willen ontvangen als stagiair. De a.s. 

stagiair leest het verhaal en reageert 

naar de stagecoördinatoren van de 

bedrĳven.  Als extra service bieden wĳ 

aan om concrete stageopdrachten aan de 

juiste stage-coördinatoren te koppelen. 

Inmiddels zĳn er zo al bĳna honderd 

stage-opdrachten ingeplugd. Wenst u dit 

ook? Stuur uw te vervullen stage-opdracht 

aan ons door en wĳ ze�en dit voor u door. 

Dit is ook kosteloos. 

Waarom een stageportaal?

Uit onderzoek blĳkt dat 55% van de 

HBO-studenten de regio verlaat mede 

vanwege het vooroordeel dat in het 

midden en westen van ons land de betere 

stage-adressen bĳ grote bedrĳven van het 

land zi�en (“staat goed op mĳn CV zo’n 

groot bedrĳf”). Ook blĳkt dat 85% van de 

Saxionstudenten van de locatie Deventer 

spontaan geen naam kon noemen van een 

Deventer bedrĳf. Tĳd om de studenten 

te gaan vertellen welke fantastische 

bedrĳven wĳ hier hebben, wat ze doen 

en vooral dat het er goed stagelopen en 

daarna werken is. 

Actieve promotie naar studenten

Onderdeel van de portaal is ook de 

promotie ervan onder de studenten in de 

regio. De stagecoördinatoren van MBO- 

en HBO-instellingen zĳn aangehaakt 

op de website. Ook ze�en wĳ online 

marketing in naar de studenten toe. 

De site wordt maandelĳks door meer 

dan 400 studenten geraadpleegd en dit 

stĳgt steeds verder door. 

654 profielen van stage 
verlenende bedrijven online, 
doet u ook mee?
MKB Deventer hee� een webportaal gelanceerd met daarin 654 stageprofielen van bedrĳven uit Salland en 

Stedendriehoek. Het doel van de site is de (V)MBO en HBO-student te laten zien welke mooie bedrĳven er in de 

regio zĳn om stage te lopen. Vindstages.nl trekt per maand honderden studenten als bezoekers. U kunt als bedrĳf 

hieraan kosteloos deelnemen. 

Meedoen?

Wilt u als bedrĳf / organisatie ook 

met een profiel op deze website 

staan? Op de site staan al 230 

Deventer bedrĳven en meer is 

welkom. Deelname is kosteloos, 

stuur een bericht naar 

m.kok@mkbdeventer.nl en wĳ 

nemen contact met u op voor een 

interview en een foto-afspraak.
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Export

“Wĳ houden van koude acquisitie”

Er zĳn veel instanties die je kunnen 

helpen aan contacten in Duitsland. Er zĳn 

echter maar zeer weinig bedrĳven die je 

concreet aan tafel ze�en bĳ potentiële 

afnemers. Directeur Marcel Baanders van 

Handelsagent Duitsland: “Het geheim is 

veel kennis van de markt gecombineerd 

met goede contacten. Dan is koude 

acquisitie niet schieten met hagel, maar 

gericht schieten op kansrĳke doelen.”

10% Van de omzet komt nu uit 

Duitsland

“We werken graag met mkb-ers. Dat sluit 

goed aan bĳ onze eigen bedrĳfscultuur. 

Samen succes boeken is het mooiste 

dat er is. Zo hebben we voor Senzora in 

Deventer waardevolle afspraken kunnen 

maken en vanuit deze afspraken komt 

nu 10% van de omzet van Senzora uit 

Duitsland. Voor Dovideq Mecical hebben 

we een handelsagent gevonden en 

vanuit daar komt nu Duitse omzet. Hoe 

mooi is dat? Wat veel ondernemers ook 

niet weten is dat ons acquisitiewerk 

vaak met 50% vergoed wordt door de 

subsidieregeling SIB Marktentree”. 

No cure no pay

Handelsagent Duitsland hee� veel 

ervaring in de foodsector in Duitsland. 

Het acquisitiewerk om in de schappen 

van Duitse supermarkten te komen biedt 

Handelsagent Duitsland ook aan onder 

het principe no cure no pay. Van te voren 

worden afspraken gemaakt over een 

succesfee en dan vervult Handelsagent 

Duitsland naast de acquisitie ook het 

accountmanagement om de relatie 

te beheren. Blĳvend controleren of de 

Duitse klant tevreden is, zĳn er nog 

mogelĳkheden voor nieuwe diensten of 

producten? Een tĳdrovende zaak, die 

veelal in de Duitse taal plaatsvindt. 

Beurzen en handelsmissies

Handelsagent Duitsland organiseert 

meerdere keren per jaar missies, zodat 

Nederlandse ondernemers direct in 

contact komen met potentiële Duitse 

afnemers. Denk hierbĳ aan: het deelnemen 

op een beurs met de  eigen netwerkstand 

van Handelsagent Duitsland of samen 

een beurs bezoeken waar afspraken met 

potentiële afnemers gepland zĳn. Naast 

deze e�ectieve methode organiseren 

ze meerdere handelsmissies per jaar 

waarbĳ ondernemers direct hun product  

presenteren aan bĳvoorbeeld inkopers. 

Ook hier zĳn subsidiemogelĳkheden 

beschikbaar. Handelsagent Duitsland 

wĳst je de weg. 

Handelsagent Duitsland 
zet Deventer bedrijven 
aan tafel bij Duitse klanten

Duitsland is het belangrĳkste handelsland voor Nederlandse bedrĳven en dat geldt uiteraard ook voor bedrĳven 

in Deventer. Velen doen al succesvol zaken met onze oosterburen, maar voor veel bedrĳven liggen hier nog mooie 

kansen. Het land is met bĳna 83 miljoen inwoners immers groot. Om de kansen op de Duitse  markt te pakken, 

werkt MKB Trade O�ce samen met Handelsagent Duitsland. Dit no nonsens bureau begeleidt Nederlandse 

bedrĳven al twintig jaar bĳ succesvol zakendoen in Duitsland. Geen marktonderzoek en/of adviestrajecten, maar 

een pragmatische en praktĳkgerichte aanpak met focus op omzet. Zĳ ze�en je aan tafel bĳ potentiële klanten. 

Handelsagent Duitsland  |  www.handelsagentduitsland.nl
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Leden

Wat wilde je worden toen je jong was? 

Ondernemer

Wat zĳn je sterke eigenschappen?

Positieve denker, wil het graag voor alle partĳen zo 

goed mogelĳk doen.

Wat zĳn je minder sterke eigenschappen?  

Soms wil ik dingen te snel, of ben ik te direct.  

Dan kunnen mensen schrikken door mĳn 

enthousiasme.

Op wie ben je trots? 

Op Nederland en de koning.

Waarom (of wanneer) ga je met plezier  

naar je werk?

’s Morgens vertrek ik met de insteek: elke dag is weer 

een feestje. Soms zĳn er dan zaken die complex of 

minder leuk van aard zĳn. Dat zie ik dan maar als 

een uitdaging, en het geeft achteraf veel voldoening 

wanneer het goed is opgelost.

Wat zĳn je zakelĳke ambities?  

Het uitbreiden van bestaande bedrĳven en vanuit 

niets iets creëren.

Mooiste wat je hebt meegemaakt?  

De groei van mĳn kinderen en het ontmoeten van  

de liefde van mĳn leven.

Wat doe je het liefst in je vrĳe tĳd?  

Schaken, vissen, golfen en tennissen.

Grootste sportieve prestatie?  

Ik ben jeugdkampioen tennis geweest.

Welk persoon zou je graag ontmoeten?  

Koning Willem-Alexander

Wat inspireert jou? 

Mensen die zonder eigenbelang een positieve 

bĳdrage willen leveren aan de samenleving. 

Daarnaast vind ik andere ondernemers vaak ook 

inspirerend.

Wat staat er op de bucketlist? 

Graag wil ik zoveel mogelĳk oudheden en tempels 

over de hele wereld bezoeken. Het is fascinerend 

om te zien wat mensen in het verleden hebben 

gerealiseerd qua bouw en kunst.

Als je één dag de baas van Deventer zou zĳn, 

wat zou je eerste onomkeerbare besluit zĳn?  

Grachten laten aanleggen in het centrum van 

Deventer. Het moeten grachten zĳn in klassieke stĳl 

worden, zodat ze een goede aanvulling zĳn op de 

mooie oude gebouwen die Deventer heeft.

Welk gebouw zou je in Deventer 

willen afbreken?  

Gevoelsmatig zou ik zeggen: het Belastingkantoor. 

Ik weet eigenlĳk niet waar dat staat, maar ze weten 

mĳ wel te vinden.

Vertel eens iets onverwachts over je jezelf?  

Rituelen uit de oudheid bewonder en waardeer ik. 

Daarom verzamel ik graag objecten die daarmee te 

maken hebben. Vaak zit er een hele geschiedenis 

achter zo’n object. Om ook andere te inspireren 

heb ik in de etalages van ons pand een route van 

deze kunstobjecten ingericht die je kosteloos kunt 

bekĳken. Iedereen is welkom om deze Kunstroute 

gelegen op ons adres de Brink 90 in Deventer te 

bekĳken.

Aan welk MKB lid geef je de pen door?  

Jan en Tamara van De Goesting.

  Mediavisie   Apeldoorn

Joost 
Aalbers

Favorieten

  

The Hangover

De vĳfde dimensie 

van Hans Peter Roel

Flodder

Egypte
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Export

Aan de slag bĳ MKB Trade O�ce

MKB Trade O�ce is ontstaan uit de 

exportactiviteiten van MKB Deventer. 

De wens bestond om hiervoor een 

aparte stichting op te richten om voor 

de regio Stedendriehoek de export bĳ 

de ondernemers daar aan te jagen en 

dit is MKB Trade O�ce geworden. Een 

werkplek was beschikbaar op het kantoor 

op de Gasfabriek en ook een laptop was 

snel geregeld. Probleem was nog wel een 

speciaal toetsenbord voor Arabische 

tekens, maar dat regelde Aiman al snel zelf. 

Begonnen met vertaling van 

de website

Gezien de vertaalwerkzaamheden van 

Aiman in het verleden werd besloten 

hierop verder te borduren. We gingen 

op zoek naar bedrĳven die qua export in 

Europa al redelĳk dekkend zĳn en voor wie 

het betreden van de markt in het Midden-

Oosten en Noord-Afrika een logische 

vervolgstap zou zĳn. Marco vond dit 

bedrĳf dankzĳ zĳn schrĳfwerkzaamheden 

voor het boek Made in Voorst: het bedrĳf 

Impaqed Products BV.

Impaqed Products: toonaangevend 

en innovatief in Tire Pressure 

Monitoring Systems (TPMS)

Dit bĳzondere bedrĳf in Twello hee� 

pionierswerk verricht in de ontwikkeling 

van sensoren en systemen die de 

bandenspanning en temperatuur van 

allerlei soorten banden real time monitort. 

Bert de Boer van Impaqed Products: “het 

monteren van een TPMS-systeem levert 

vele voordelen op! Je rĳdt op de juiste 

bandenspanning met het laagste verbruik 

qua energie, je verlengt de levensduur van 

je banden, je voorkomt 80% van de lekke 

banden door preventief onderhoud en 

voorkomt verkeersletsel bĳ ongelukken. 

De producten worden in bĳna heel Europa 

verkocht aan dealers en fabrikanten van 

vrachtwagens, mobiele kranen en OTR-

machines. We kregen al af en toe wel 

eens een vraag uit het Midden-Oosten 

en Noord-Afrika, maar daar waren we 

niet echt op ingericht en lieten dat, mede 

vanwege de drukte, dan lopen”.

Van vertaling naar handelsagent

Toen Marco ons benaderde met de 

aanbieding om onze website in het 

Arabisch te vertalen, kwam dit op een 

mooi moment. We besloten direct op 

het aanbod in te gaan. Aiman ging 

voortvarend aan de slag en na de vertaling 

van de website hee� Aiman ook onze 

productsheets vertaald. Het klikte direct 

goed tussen ons en de samenwerking 

smaakte naar meer. We hebben intern 

Van Syrische vluchteling 
tot handelsagent bij 
Impaqed Products BV
Aiman kwam in 2015 als vluchteling vanuit Syrië Nederland. Hĳ had het goed in Syrië, was academisch opgeleid in 

Engelse Literatuur en van daaruit diverse functies bekleed als tolk / vertaler en in de toeristische sector. Zĳn laatste 

functie was import- en exportondernemer. Aiman wil niets liever dan zelf zĳn geld verdienen als ondernemer en 

had snel door dat daarvoor een goede beheersing van de Nederlandse taal essentieel is. Dit beheerst hĳ nu goed. 

Aiman kwam terecht bĳ Matz Social en daar hadden ze de bĳzondere talenten van Aiman snel herkend. Martin 

Kniest van Matz Social wist dat er vanuit Deventer een groot exportnetwerk was ontstaan en vroeg aan Marco Kok 

of Aiman daar twee dagen in de week stage kon lopen. Nu drie maanden later is dit doorgerold in de aanstelling tot 

handelsagent Midden-Oosten & Noord-Afrika bĳ Impaqed Products BV in Twello. 
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KEYS to MENA  |  www.keystomena.com

Nederland is een land van diversiteit 

en onbegrensde mogelĳkheden

Sinds de dag dat ik me hier heb gevestigd, 

heb ik het voorrecht gehad om me onder te 

dompelen in de rĳke cultuur en dynamische 

zakelĳke omgeving van dit opmerkelĳke land 

Nederland. Het is werkelĳk verbazingwekkend 

hoe genereus en ondersteunend de mensen 

hier zĳn, altĳd bereid om een helpende hand 

te bieden op welke manier dan ook.

Taal leer je in de praktĳk

Een cruciale les die ik heb geleerd, is de 

doorslaggevende rol van taal in het zakelĳke 

succes. Hoewel ik de kans heb gehad om 

verschillende taalcursussen te volgen om mĳn 

woordenschat en vaardigheden te verbeteren, 

is wat me echt op weg hee� geholpen bĳ het 

opbouwen van contacten met werkgevers en 

collega’s.

Ik beschouw mezelf als bevoorrecht dat ik de 

kans heb gegrepen om stage te lopen bĳ MKB 

Trade O�ce, een centrale exporthub voor 

kleine en middelgrote bedrĳven in Deventer 

en omgeving. De stage was zeer waardevol 

door de grote steun en begeleiding die ik heb 

mogen ontvangen.

Bevoorrecht mens

Ik beschouw mezelf als ongelooflĳk 

bevoorrecht om een zakelĳk idee te hebben 

gevonden dat aansluit bĳ de visie van een 

succesvol bedrĳf, Impaqed Products BV, een 

toonaangevende fabrikant op het gebied van 

Tire Pressure Monitoring Systems (TPMS) 

wereldwĳd. Mĳn reis begon met het vertalen 

van hun website naar het Arabisch en het 

uitvoeren van uitgebreid onderzoek om 

doelbedrĳven in de regio het Midden-Oosten 

en Noord-Afrika (MENA) te identificeren.

Succes maken voor Impaqed Products

Ik ben goed voorbereid om mĳn culturele 

achtergrond te benu�en terwĳl daar ik 

een diepgaand begrip heb van de unieke 

kenmerken van de markt. Met de innovatieve 

TPMS-producten die Impaqed Products biedt, 

ben ik ervan overtuigd dat we ons klaarmaken 

om een aanzienlĳke impact te maken in de 

MENA-regio, en ons succesverhaal begint zich 

pas net te ontvouwen.

Dank voor deze kans!

Aiman Mlehati

overlegd en besloten om Aiman te vragen 

onze handelsagent voor de regio Midden-

Oosten en Noord-Afrika te worden. Dit zal 

hĳ vanuit zelfstandig ondernemerschap 

invullen. 

Aiman Mlehati (rechts)
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“Vanaf jonge lee�ĳd was ik al 

gefascineerd door motorraces,” vertelt 

Bob. Na het verkrĳgen van verschillende 

motorrĳbewĳzen en een sport-tour motor, 

realiseerde hĳ zich dat hĳ naar het echte 

racegevoel verlangde. Dus kocht hĳ een 

circuitmotor en begon hĳ zĳn avontuur

met circuit trainingen op TT Circuit 

Assen, waar hĳ zich ontwikkelde van 

een enthousiaste deelnemer tot een 

gerespecteerde instructeur.

2022 was het kantelpunt. “Ik besloot dat 

het tĳd was om te gaan racen!” Met een 

op maat gemaakte circuitmotor begon hĳ 

achteraan, maar klom snel op, eindigend 

als vĳfde in de snelste klasse.

In het huidige seizoen begon hĳ vol 

zelfvertrouwen met maar één doel: op het

klassementspodium te eindigen aan het 

eind van het seizoen (en een paar race 

podium plekken die daarvoor nodig zĳn). 

Zĳn start van het seizoen begon sterk met 

gelĳk een overwinning en een persoonlĳk 

record, terwĳl de concurrentie nog aan 

het opstarten was na de winterslaap. 

Hierna volgden spannende races: 

soms een inhaal race door een slechte 

kwalificatie door een technisch defect, 

soms races waarbĳ keer op keer een 

nieuw persoonlĳk record werd gereden. 

Bob vertelt dat consistentie onwĳs 

belangrĳk is binnen de sport: ‘Het blĳkt 

maar weer dat kampioenschappen niet 

beslist worden door enkele resultaten 

maar door continue presteren, kĳk maar 

naar mĳn tweede plek in het klassement.‘

Met nog twee races te gaan blĳ� Bob 

hoopvol en gefocust, en reflecteert 

hĳ over zĳn seizoen, waar hĳ zĳn 

vaardigheden en doorze�ingsvermogen 

continue verbetert. “De sport

leert je over risico’s, strategie en 

doorze�ingsvermogen, parallellen die 

je ook in het ondernemerschap vindt,” 

reflecteert Bob. “Het is een constante 

leercurve,” deelt Bob met een glimlach, 

“Elke bocht, elke rechte lĳn, elke 

inhaalmanoeuvre leert me iets nieuws. 

En elke keer als ik op de motor stap, 

streef ik ernaar om beter te zĳn dan de 

vorige keer.”

Financiële steun is cruciaal in zĳn reis, 

met sponsoring als het fundament van zĳn 

carrière, helpend met training, uitrusting, 

en reizen. “Het is een partnerschap, een 

manier om samen succes te bouwen,” 

benadrukt hĳ. Het biedt bedrĳven een 

kans om hun merk te associëren

met de dynamiek en de passie van 

de sport, terwĳl ze bĳdragen aan de 

ontwikkeling van een jong talent.

“De connecties die ik heb gemaakt door 

deze sport zĳn onvervangbaar,” zegt 

Bob. “En ik geloof dat de samenwerking 

met sponsors een wederzĳdse relatie 

is waarbĳ we samen groeien, leren en 

succes behalen.”

Financieel Blue Road Racing   |   www.blueroadracing.nl

Van passie 
naar podium

In een wereld van snelheid en adrenaline, ontmoeten we Bob Post, 

een 23-jarige Deventenaar en tevens student, in de ban van motorracen. 

Zĳn passie begon al op jonge lee�ĳd toen hĳ gefascineerd naar 

motorraces keek. Nu bevindt Bob zich midden in het hart van deze 

razendsnelle wereld, waar hĳ zĳn droom lee� als échte motorracer 

met zĳn eigen race team; Blue Road Racing.

Zĳn jouw klanten ook gek op 

snelheid & adrenaline? Ondersteun 

dan Bob in de bruisende wereld van 

motorsport en accelereer samen 

naar succes! Neem contact op via 

info@blueroadracing.nl
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Stichting Zaterdag Middag Concerten Deventer   |   zaterdagmiddagconcertendeventer.nlDuurzaam/MVO

Doelstelling

Onze concerten zĳn uniek. Dat komt 

door ons concept. Zonder reservering 

vooraf kan iedereen genieten van een 

hoogwaardig uurtje muziek. Na afloop 

bepaalt de bezoeker zelf wat hĳ of zĳ 

het waard vindt. En dat in de prachtige, 

levendige binnenstad met zoveel historie 

en bĳzondere ondernemers.

De Stichting organiseert elke maand  

op zaterdagmiddag en ook op de 

kerstavond een hoogwaardig concert.  

Wĳ programmeren een breed aanbod,  

van middeleeuwse muziek en renaissance, 

barok, klassiek, romantiek, jazz tot 

moderne en eigentĳds gecomponeerde 

muziek. En zo’n twee keer per jaar een 

orgelconcert.

De optredende musici zĳn professionals 

en soms ook getalenteerde amateurs.  

Wĳ bieden deze musici een podium 

om zich aan een breed publiek te 

presenteren. We zien natuurlĳk ook graag 

jonge musici. De unieke ambiance wordt 

gevormd in de combinatie van mooie 

muziek en historische kerkgebouwen in 

het centrum van Deventer. Concerten 

duren een uur waardoor de drempel, ook 

door de vrĳe inloop, laag wordt gehouden.  

Voor toeristen ook zeker interessant. 

Comité van aanbeveling

De Stichting trekt samen op met de 

vaste adviseurs Ron König -burgemeester 

van Deventer, Ed den Besten -voorzi�er 

van het MKB Deventer en Keklik Yücel 

-directeur Academie Mens en Arbeid bĳ 

Saxion Hogeschool. 

Inkomsten

De gi�en van de concertbezoekers en van 

de Vrienden van de Stichting vormen een 

deel van onze inkomsten. Deze gi�en zĳn 

onmisbaar, maar niet toereikend om alle 

uitgaven te dekken. Andere bĳdragen en 

subsidies ontvangen wĳ van de gemeente 

Deventer en van een enkele sponsor of 

donateur. We zien dan ook graag meer 

sponsoren, waardoor de continuïteit 

beter wordt geborgd.  Ook voor ons zĳn 

de kosten (gage musici, huur locaties 

en apparatuur, drukwerk van posters en 

programmaboekjes etc.) de laatste tĳd 

gestegen. Zo hadden we in het voorjaar 

in de Bergkerk het grote HanzeOrkest uit 

Zwolle samen met de talentvolle pianiste 

Yang Yang Cai. Een prachtig concert, maar 

toch een forse hap uit onze begroting. Wĳ 

zouden ook graag deze grotere (symfonie) 

orkesten blĳven programmeren. 

Uniek uurtje zaterdagmiddag 
concert Deventer zoekt sponsoren

Klassieke muziek voor iedereen toegankelĳk maken en het promoten van 

Deventer met de bĳzondere binnenstad zĳn de drĳfveren van het bestuur 

van de Stichting Zaterdag Middag Concerten Deventer. Aan het woord zĳn 

Rutger Jan van Woerden (voorzi�er) en Ger Strĳker (PR en communicatie). 

Zĳ vormen samen met drie anderen het bestuur van deze Stichting. 

Word ook sponsor

Wĳ zien graag meer sponsoren van ons mooie initiatief. Daarom doen wĳ een  

beroep op u.  Wilt u sponsor worden of incidenteel een specifiek concert steunen dan  

kunnen wĳ voor u als tegenprestatie reclame maken op concertposters, flyers, onze 

website en zorgen voor gereserveerde plaatsen voor u en uw medewerkers en wat  

verder al niet in overleg mogelĳk is. Wĳ zĳn een Culturele ANBI organisatie.  Op onze 

website (zie QR-code) valt nog veel meer te lezen.  En wilt u meer informatie over het 

sponsoren van onze Stichting, wĳ vertellen u er graag meer over. We zĳn bereikbaar via 

 email: info@stichtingzaterdagmiddagconcertendeventer.nl  of per telefoon: 06 2395 1420 (Ger Strĳker).
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Lokale matchmaking terplekke

Eerder werden al succesvolle missies 

georganiseerd naar Rostock, Malmö en 

Sibiu. Dit najaar was Helsinki aan de 

beurt. Bestuurslid Geddy van Elburg: “de 

Nordics staan qua cultuur dicht bĳ ons 

en het is een interessante markt voor 

veel bedrĳven in de regio.  De kracht 

van de missie is dat we samen werken 

met lokale partĳen die de markt goed 

kennen en de lĳnen kort hebben. Calle�e 

Terhaerdt en Markus Pitkänen hebben 

een mooi programma opgesteld waarbĳ 

intermediaire organisaties zoals de 

Nederlandse ambassade werden bezocht 

en ook diverse bedrĳfsbezoeken werden 

afgelegd. Ook waren door Calle�e en 

Markus één op één gesprekken ingepland 

voor de deelnemende bedrĳven. 

Bestelling van 300 containers 

ontvangen

Eén van onze trouw deelnemende 

bedrĳven aan onze handelsmissies 

was Universal Storage Containers. 

Dit mooie bedrĳf richt in half Europa 

selfstorage concepten in met hun 

zelf ontwikkelde en bekroonde 

opslagcontainer. In Noorwegen en 

Zweden zĳn al stappen gemaakt, dus 

Finland was een logische vervolg. 

Reden voor directeur Jan-Hein 

Streppel om opnieuw mee te gaan op 

de missie. Jan-Hein: “uit één van de 

matchmakingsgesprekken kwam bĳ 

terugkomst al een order voor ruim 

30 units. Los van de gezelligheid was 

onze trip naar Finland daarmee 

natuurlĳk geslaagd.

Uw deuren naar Finland openen 

we ook!

Het mooi e aan de trip is dat we vele 

nu�ige contacten hebben opgedaan 

in Finland. We gaan deze inze�en om 

Deventer bedrĳven ook te helpen aan 

potentiële zakenpartners en klanten in 

Finland. We ze�en de Finse deuren voor 

u open!  Wil je meer weten hierover? 

Neem dan contact met op ons: 

mkok@mkbtradeo�ce.nl.

Handelsmissie naar 
Helsinki levert al omzet op
Van 4 t/m 6 oktober jl. vertrok een kleine ondernemersdelegatie vanuit Deventer e.o. naar de hoofdstad van Finland: 

Helsinki. De handelsmissie werd georganiseerd door MKB Trade O�ce met als doelen kennismaking met de Finse 

markt eerste lĳnen te leggen voor contacten met export als gevolg. Het bĳzondere is dat één van de deelnemers 

direct na thuiskomst al een order ontving na aanleiding van het bezoek. 

Groepsfoto bij de Nederlandse ambassade in Helsinki
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Roemar Koffie & Thee   |   Walstraat 45, Deventer   |   www.roemarkoffiebranderij.nlLeden

Vanuit de studententĳd ontstaan

Het verhaal achter Roemar Ko�ebranderĳ 

begint eind jaren 70, toen Rob Kroes 

net was afgestudeerd. Na het verlaten 

van zĳn studie viel het niet mee om een 

passend beroep te vinden. Rob ging op 

zoek naar een bĳbaan en kwam terecht 

bĳ een ko�ebranderĳ en theepakkerĳ in 

Deventer: Roemar. In 1981 stopte deze 

zaak, maar dit hee� Rob nooit los gelaten. 

Toen in 2007 de kans ontstond om van zĳn 

hobby ko�e zĳn werk te maken, kon er 

maar één naam gekozen worden en dat is 

Roemar. 

Van één naar drie panden toe

Rob begon de nieuwe Roemar in de 

Blauwe Kamer, een winkelpand aan de 

Walstraat 45 in Deventer. Goede zaken en 

de drang om méér met ko�e en thee te 

doen, deden Roemar uit zĳn jas groeien. 

De kans ontstond. en sinds kort behoort 

ook het aangrenzende pand, Walstraat 

51-53, tot Roemar Ko�ebranderĳ. In dit 

historische pand hee� Rob alle ruimte 

voor zĳn ko�e,thee en delicatessen 

winkel.En er is ruimte om proeverĳen 

te organiseren.

Onder Robs bewind is Roemar ongekend 

gegroeid in vakmanschap en diensten. 

Niet alleen ko�ebranderĳ en theehuis, 

maar ook kenniscentrum, proeverĳ en 

ko�ecorner. Roemar werkt graag samen 

met mede ondernemers ,studenten 

van landbouw hogeschool en Saxion 

hogeschool

“lekkerste ko�e van Deventer”

Naast het gastheerschap van van Rob is 

de ko�e ook een onderscheidende factor. 

Naast de vaste soorten hee� Roemar 

Ko�ebranderĳ een wisselend aanbod aan 

meer exotische ko�esoorten. Deze Single 

Origin Specialty Co�ee komen onder 

meer uit  Brazilie , Sumatra, Uganda en 

Oost Timor.

 “Hoe reageren de klanten op de ko�e, 

vraagt de interviewer aan Rob in de 

ko�ecorner. Een echtpaar dat naast 

ons al krant lezend van de ko�e zit 

te genieten, reageerde spontaan: “de 

lekkerste ko�e van Deventer”. het blĳken 

vaste gasten te zĳn van Roemar en ze 

hadden iets te vieren en trakteerden 

zichzelf met een bezoek aan Roemar.

 

“Buurtcentrum” in de Walstraat 

Veel klanten blĳken vaste gasten te zin, 

naast de vele toeristen die Roemar ook 

bezoeken. Rob gee� aan dat hĳ in Corona 

een ko�e to go star�e vanaf straatzĳde 

en dat dit een blĳvertje is geworden. Rob: 

“voor onze zaak ontstaat elke ochtend 

rond 9.00 uur een oploopje van allerlei 

bewoners (ondernemers, buren en 

studenten) die voordat ze aan het werk 

of naar school gaan eerst gezamenlĳk 

genieten van een lekkere kop ko�e. 

Het is mooi om te zien hoe men dan 

geniet van onze ko�e en elkaars 

gezelschap. We gaan daarvoor graag een 

uurtje eerder open”. 

Ook lekker op kantoor

Wat misschien wat minder bekend is, 

is dat je Roemar Ko�e  & thee ook kan 

bestellen voor goede ko�e en of thee 

op je werk. Rob levert al aan diverse 

bedrĳven en er is ruimte voor meer! 

Gun je zelf, je werknemers en je relaties 

ook goede ko�e. 

Roemar Ko�e is 
van vele markten thuis
Rob Kroes hee� vĳ�ien jaar geleden het oude ko�emerk Roemar nieuw 

leven ingeblazen. In de Walstraat hee� Rob de beschikking over drie 

panden waarin verschillende functies verenigd zĳn: een branderĳ, een 

schenkerĳ en een winkel. Rob is het gezicht van de zaak en geniet dagelĳks 

van het contact met de vele klanten. 
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Ruimte voor meer deelnemers,  

wie hee� interesse?

Sinds begin dit jaar stroomt van vĳf 

melkveehouders uit buurtschap Oxe 

ten noorden van snelweg de A1 via 

een speciale pĳplĳn dagelĳks biogas 

naar een tweetal Deventer bedrĳven: 

ForFarmers en Gezondheidsdienst voor 

Dieren (Royal GD). Het mooie is dat er 

ruimte is voor meer bedrĳfsdeelname. 

Onderhandelingen lopen met een 

groot productiebedrĳf om als derde 

afnemers van het biogasproject te gaan 

fungeren. Tegelĳk wordt ook gewerkt aan 

het vergroting van de levering van het 

biogas. De bedoeling is dat de coöperatie 

op korte termĳn met twee naburige 

melkveehouders uit Oxe uitgebreid gaat 

worden. De kranten staan momenteel bol 

van: van het Russisch gas af, reductie van 

stikstof, circulaire landbouw. Oxe Gee� 

Gas biedt  hiervoor een  oplossing.

Met de mestopbrengst van twee 

koeien verwarm je een woning 

In 2018 zĳn vĳf melkveehouders uit Oxe 

samen met twee leveranciers, begonnen 

met het project Oxe Gee� Gas. Hét project 

waarbĳ agrarisch geproduceerd biogas 

lokaal wordt ingezet als directe vervanging 

van aardgas. Door de toenemende 

aandacht op het gebied emissiereductie en 

energietransitie zien de melkveehouders 

een grote kans om als agrariërs bĳ te 

dragen aan de verduurzaming van onze 

regio.  Wist je dat je met de mestopbrengst 

van twee koeien je een woning een jaar 

lang kan verwarmen? 

Stikstofreductie 

Voedsel werd al geleverd en via 

zonnepanelen op de stallen wordt 

elektriciteit geleverd. Nu komt daar 

ook warmte (uit biogas) bĳ. Dat doen zĳ 

door de boerderĳmest op de boerderĳ te 

vergisten waarbĳ biogas ontstaat. Via een 

biogasleidingnetwerk van zeven kilometer 

lang wordt één miljoen kuub biogas aan 

twee Deventer bedrĳven biogas geleverd, 

waardoor zĳ van het reguliere gas af zĳn. 

Door de nieuwe stalvloeren halveren 

de veehouders de stikstofemissie uit 

de stal met 50%. Daarbovenop levert 

het vergistingsproces nog een extra 

stikstofreductie op. Eventueel kan met 

de stikstofstripper die gekoppeld zit aan 

de vergister een totaalreductie van 70% 

bespaard worden.  

Landelĳk en internationaal uniek 

Het hele project is vanaf de start begeleid 

door het Deventer energie-adviesbureau 

CCS. Directeur Rene Cornelissen gee� 

aan dat de initiatiefnemers pionierswerk 

hebben geleverd en hun nek daarbĳ 

hebben uitgestoken. Het project realiseert 

zeer veel voordelen voor de boeren, 

de afnemers en het milieu. Bĳkomend 

voordeel is dat in tegenstelling tot 

andere alternatieve energiebronnen 

als windmolens en zonneparken er hier 

veel draagvlak is. Er zĳn alleen maar 

winnaars. Het mooie is ook dat het aloude 

“noaberschap” door de coöperatie weer 

een nieuwe en eigentĳdse invulling 

hebben gekregen. Vanuit het hele land en 

sinds kort ook daar buiten bestaat grote 

belangstelling voor het project. 

Oproep Deventer bedrĳven

Het project biedt de mogelĳkheid om op 

te schalen, hierover lopen al gesprekken. 

De ondergrondse infrastructuur is 

gerealiseerd en in gebruik. Het is heel 

makkelĳk om daaraan nieuwe vergisters 

op omliggende melkveebedrĳven op aan 

te sluiten. Dit geldt eveneens voor nieuwe 

afnemers. Op industrieterrein Bergweide 

Vier en Kloosterlanden wordt biogas 

geleverd en nieuwe afnemers kunnen 

daarop eenvoudig aantakken. Voor 

bedrĳven met een gasbehoe�e die op een 

eenvoudige wĳze de bedrĳfsvoering willen 

verduurzamen biedt Oxe Gee� Gas een 

interessante mogelĳkheid. 

Duurzaam / MVO

Oxe Gee� gas wekt 1.000.000 
kuub biogas op voor ForFarmers 
en GD in Deventer

Oxe Geeft Gas  |  www.oxegeeftgas.nl

Wie belangstelling hee� kan zich 

melden bĳ Rene Cornnelissen,  

CCS Energieadvies.

T:  06 51 05 22 73

E:  cornelissen@ccsenergieadvies.nl 
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Ontwikkeling

De Technicampus in Deventer is 

een Publiek Private Samenwerking 

(PPS) tussen de opleidingsbedrĳven 

Bouwmensen Deventer, Installatiewerk 

O&F, Metaal & Techniek Stedendriehoek 

en ROC Aventus. “We leiden vakmensen 

op voor de bouw, installatietechniek, 

metaal/mechatronica en de proces- en 

maakindustrie. Dit doen we op MBO 

niveau 2, 3 en 4”. aldus Jansen. 

“Ruwweg kun je stellen dat de 

Opleidingsbedrĳven samen met de 

werkgevers zorgdragen voor het 

praktĳkcomponent en dat Aventus de 

theorie verzorgt. Op die manier kan 

iedereen een erkend MBO-diploma halen. 

Voornamelĳk in de BBL maar er zĳn ook 

studenten die starten in de BOL en daarna 

overstappen op BBL. Naast volledige 

opleidingen, verzorgt de Technicampus 

ook maatwerktrajecten en cursussen. 

Hoewel de Technicampus voorlichting 

gee� op alle VMBO-scholen in de 

Stedendriehoek, open dagen organiseren 

en veel bedrĳven persoonlĳk benaderen, 

ontmoet Jansen nog geregeld directeuren 

of HR medewerkers die de Technicampus 

niet kennen. “Dat is jammer, want de 

vraag naar goed opgeleid personeel is 

groot en wĳ kunnen daar een rol in spelen. 

Gelukkig hebben zo’n 120 bedrĳven de weg 

naar de Technicampus al wel gevonden”.

 

“Terwĳl machines in waarde verminderen, 

groeit de waarde van mensen” 

We realiseren ons vaak onvoldoende 

hoe diep technologie in ons dagelĳks 

leven geworteld zit. Techniek is zo 

alomva�end dat we het bĳna niet meer 

herkennen als techniek. Het verbindt ons 

onlosmakelĳk met grote vraagstukken, 

zoals: energietransitie, duurzaamheid, 

gezondheid en welzĳn. MBO-vakmensen 

spelen daarin een cruciale rol. Terwĳl 

machines in waarde verminderen, 

groeit door kennisopbouw de waarde 

van mensen.” 

 

Technicampus Experience Center 

(TEC) 

“We weten dat kinderen tussen pakweg 

hun 8e en 14e jaar onbewust wel of niet 

kiezen voor een opleiding in de techniek. 

Daarom richt de Technicampus het 

TEC op: Het Technicampus Experience 

Center. Het TEC richt zich op jonge 

mensen van het basis- en eerste- en 

tweedejaars leerlingen van het voortgezet 

onderwĳs. We laten ze op een leuke 

manier kennismaken met techniek en 

bieden hen de kans om te ontdekken dat 

hun talent misschien wel in de techniek 

ligt. We hebben inmiddels 120 lesbrieven 

gereed voor het onderwĳs, om techniek 

te integreren in de vakken die al worden 

aangeboden, zoals aardrĳkskunde, 

rekenen en taal enzovoort. Dit kan 

deels op de scholen zelf maar er zĳn 

ook programma’s die wĳ hier in het 

TEC draaien. “

Er is een breed draagvlak voor het TEC. 

Onderwĳskoepels Zinder en Varitas, 

zelfstandige basisscholen, Saxion, ROC 

Aventus, het Kunstcircuit, de Bibliotheek 

en gemeente Deventer hebben hun 

interesse voor het TEC al onderschreven. 

“Ons doel is de spil te zĳn voor alle 

techniekactiviteiten die er in de stad 

zĳn of georganiseerd worden. Daarmee 

ontzorgen we onderwĳsinstellingen en 

bedrĳven. Het TEC als één herkenbaar 

aanspreekpunt dat verbindt en begeleidt.” 

aldus Jansen.

Duizend vakmensen 
“Sinds de oprichting in 2013, we bestaan inmiddels alweer 10 jaar, hebben we rond de duizend vakmensen  

opgeleid in de Technicampus”, vertelt Jan Jansen (directeur Technicampus) met trots.

Wie meer wil weten 

van de opleidingen, 

cursussen op de 

Technicampus of 

het TEC kan contact 

opnemen met 

Eva-Marie Salha, 

o�cemanager van 

de Technicampus 

088-0351300

Technicampus Experience Center  |  Schonenvaardersstraat 6, Deventer  |  www.technicampus.nl

Jan Jansen



Schenk uw collega’s een dagje uit met het hele gezin!

Aan de rand van Hanzestad Deventer halen jong en oud hun hart op in ‘Sport- 
en Belevingscentrum De Scheg’’. Hier staan u spetterende avonturen in het 
zwemparadijs te wachten. En op ijsbaan De Scheg is winterpret gegarandeerd! 

Als lid van MKB Deventer biedt De Scheg u de mogelijkheid om gereduceerde 
kaarten te bestellen voor uw medewerkers en hun gezin. Met deze kaarten kunnen 
zij op eigen gelegenheid De Scheg bezoeken. U bepaalt vervolgens zelf tegen welk 
tarief u de kaarten aan uw medewerkers aanbiedt. Uiteraard zijn de kaarten ook 
geschikt als geschenk. 

MKB Deventer Medewerkers-entreekaarten: 

Ruim 25% korting op het reguliere tarief!

BEKIJK DE ACTIEVOORWAARDEN 

en BESTEL HIER UW ENTREEKAARTEN
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Carlos in Huis   |   www.carlosinhuis.nl

www.reclamemakers.nl

Vanuit het hele land en soms daarbuiten 

komen lie�ebbers van interieuritems 

variërend van klein servies, lampen, 

textiel, kasten, banken, stoelen tot 

buitenmeubilair naar de Hofstraat in 

Deventer. Bĳ het zoeken naar mooie 

en relatief onbekende merken is het 

zoekgebied de hele wereld. Dit maakt de 

collectie ook uniek en er wordt ook vele 

gerouleerd. Carlos: “we houden van een 

hoge doorloopsnelheid om klanten bĳ elk 

bezoek wat nieuws te kunnen bieden”. 

Als je bĳvoorbeeld een half jaar niet in 

de winkel geweest ben tref je een bĳna 

volledig nieuwe collectie aan. Uiteraard 

wel in de eigen huisstĳl: eigentĳds, 

modern en tĳdloos.

Het fotogenieke pand combineert 

fantastisch met de collectie en op social 

media wordt dit gretig gedeeld. Het mooie 

is dat dit weer nieuw bezoek uitlokt. 

Carlos in Huis hee� daarvoor in 2019 

ook de Promotieprĳs van de gemeente 

Deventer mogen ontvangen.

Op het terrein van de Gasfabriek bouwt 

Carlos in Huis aan de verdere toekomst 

van het bĳna 15 jaar jonge bedrĳf. Daar 

verrĳst een Design Depot waar het 

eigen ontwerpteam werkt aan verdere 

versteviging van de collectie. Naast 

opslag komt in het pand ook een eigen 

meubelwerkplaats waar de ontwerpen 

in prototypen worden uitgewerkt. Het 

nieuwe pand grenst aan de Ĳssel en dat 

biedt weer perspectief voor het showen 

van buitenmeubilair.

Leden

Carlos in Huis
In het voormalige pand van de Sallandsche Bank zit sinds vĳf jaar de 

mooiste woonwinkel van Deventer: Carlos in Huis. Het statige neo-

klassieke pand herbergt nu een unieke collectie aan eigentĳdse en 

moderne klassieke meubelen. Deze vind je verspreid over bĳna 1.000 m2 

over de diverse ruimten: van de kelder met daarin ook de voormalige kluis, 

balieruimte, directiekamer en heel fotogeniek ook het dakterras.



KonnecteD
Catering

Zin in een lekkere lunch voor jou en je medewerkers

én wil je bijdragen aan een sociaal doel? Doe dan

een bestelling bij ons bedrijfsrestaurant! Onze

kandidaten uit de KonnecteD Werkleerroute Horeca

bereiden met liefde een heerlijk lunchpakket. Voor

jou een fijne lunch, voor onze kandidaten een mooie

opdracht om zich te ontwikkelen binnen het

horecavak! 

Professioneel Sociaal Kwaliteit

We werken met

een team dat zich

elke dag ontwikkelt

op gebied van

vakvaardigheden

in de Horeca.

Onder leiding van

een praktijkopleider

bereiden onze

kandidaten een

heerlijke lunch voor

jouw medewerkers.

Door te leren tijdens

het klaarmaken van

bestellingen

vergroten onze

kandidaten hun kans

op de arbeidsmarkt.

 

KonnecteD
Catering

Onze horeca

toppers

Neem contact op via bedrijfsrestaurant@konnected.nl 

of scan de QRcode voor meer informatie of een op maat

gemaakte offerte.

Professioneel Sociaal Kwaliteit

Ayfer Maico Dyon


